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PvdA Coevorden 
wil gratis openbaar 
vervoer voor minima
Een reisje met de bus of trein is tegenwoordig 
niet goedkoop meer en vooral voor mensen 
met een kleine portemonnee vaak niet te doen. 
Daarom staken de mensen van de politieke 
partij PvdA in de gemeente Coevorden 
de koppen bij elkaar en kwamen ze tot de 
conclusie dat het zo niet langer kan en het 
reizen met het openbaar vervoer (hierna ov) 
voor minima gratis willen maken.

► Lees verder op pagina 5.

CSVC organiseert 
eerste Oranjefeest 
Coevorden
Bij CSVC zitten ze nooit stil. Behalve dat de 
accommodatie steeds fraaier wordt, worden er 
ook steeds weer nieuwe activiteiten ontwikkeld. 
Mooi voorbeeld is wel het Oranjefeest 
Coevorden, op zaterdag 15 juni. ¨We hopen 
op duizend bezoekers¨, zegt CSVC-voorzitter 
Thomas Tent.

► Lees verder op pagina 31.

Raptim op drempel van de 
tweede klasse
“Ik merk helemaal niets van kampioenskoorts; 
we doen gewoon rustig aan”

Het moet al heel raar lopen wil Raptim geen kampioen worden dit seizoen. Toch 
is er van kampioenskoorts nog geen sprake aan de Klinkenvlier. ¨Ik merk daar in 
elk geval niets van. We doen gewoon rustig aan. We blijven nuchter. Het gaat dit 
seizoen boven verwachting. Vorig seizoen moesten we alle zeilen bijzetten om ons 
te handhaven en met een nieuwe ploeg staan we er - zo eerlijk moeten we zijn - nu 
heel goed voor¨, zegt trainer Bert Doldersum, bezig aan zijn tweede seizoen in 
Coevorden. 

Moeizaam eerste seizoen
Het eerste seizoen verliep moeizaam. ¨Toen ik tekende, was er nog geen sprake van dat er 
veel spelers zouden vertrekken. Dat gebeurde toch. We moesten dus helemaal opnieuw 
beginnen. Bouwen aan een nieuw team. Dat is ook nadrukkelijk zo met het bestuur 
besproken. Er was dan ook geen druk. Het seizoen verliep moeizaam. We speelden 
aanvankelijk te veel gelijk en pas aan het einde van het seizoen gingen we onze wedstrijdjes 
winnen. Dit seizoen zijn we verder gaan bouwen aan de ploeg. Ik had aanvankelijk geen 
enkel idee waar we stonden. Pas rond de winterstop zagen we dat we echt mee konden 
doen en hebben we onze ambities uitgesproken. Maar nog steeds zonder druk. En ja, we 
staan er nu gewoon goed voor. Maar: de weg is nog lang. We zijn er nog niet en ik weet 
zeker dat we zeker nog wat hobbels te overwinnen hebben¨, zegt de ervaren trainer.

► Lees verder op pagina 19.

18 mei a.s. in het centrum
Braderie en rommel-
markt in Coevorden
In het centrum van Coevorden is op 
zaterdag 18 mei een grote braderie en 
rommelmarkt. Beiden vinden in het 
centrum van de stad plaats en van 
10.00 tot 17.00 uur kan men er voor echt 
van alles terecht: speelgoed, kleding, 
hamburgers, patat, decoratiemateriaal, 
maar ook oude verzamelobjecten en onder 
meer boeken en tijdschriften.

► Lees verder op pagina 7.

Open dag Uitvaart-
centrum UGNA in 
Coevorden
UGNA Uitvaartverzorging houdt op 
zaterdag 11 mei (10.00-16.00 uur) een open 
dag van het gerenoveerde uitvaartcentrum 
aan de Ballastweg 2 in Coevorden. Behalve 
kennismaken met het geheel gerenoveerde 

uitvaartcentrum kunnen belangstellenden 
eveneens in gesprek met de ervaren 
uitvaartverzorgers, chauffeurs en andere 
medewerkers van UGNA. 

► Lees verder op pagina 35.
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Nieuwe isolatiesubsidie 
voor woningeigenaren 
met smalle beurs
Woningeigenaren met een laag inkomen 
kunnen tot € 2500 euro subsidie aanvragen voor 
woningisolatie. Deze subsidie geldt voor alle 
Drentse gemeenten.

Lagere energierekening
Isolatie maakt een huis prettiger om te wonen. Het 
zorgt niet alleen voor een lagere energierekening, 
maar helpt ook tegen tocht, kou en vermindert de 
CO2-uitstoot. Afhankelijk van het type isolatie daalt 
de energierekening met 10 tot 30%. Inwoners kunnen 
de isolatiesubsidie gebruiken voor verschillende 
isolatiewerkzaamheden, zoals spouwmuurisolatie, 
gevelisolatie en vloerisolatie. Ze hoeven zich geen 
zorgen te maken over kosten voor ecologisch 
onderzoek als ze voor het isoleren een bedrijf 
inschakelen dat gecertificeerd is om natuurvriendelijk 
te isoleren. Op natuurvriendelijkisoleren.nl staat een 
lijst van geschikte bedrijven.

Voorwaarden
Om gebruik te kunnen maken van deze subsidie 
moet men een jaarinkomen hebben wat lager is dan 
€ 34.100,-. Bij de aanvraag moeten ze een getekende 
offerte (van na 1 november 2023) aanleveren van een 
bij de KVK geregistreerde aannemer. De aannemer 
moet de werkzaamheden binnen een jaar na het 
uitbetalen van de subsidie doen.

Aanvragen gaat zo
Geïnteresseerden kunnen de isolatiesubsidie aanvragen 
via het Samenwerkingsverband Noord Nederland 
(SNN). Ze vinden het aanvraagformulier op de website 
van het SNN. Hun aanvraag wordt binnen acht weken 
beoordeeld.

Start bouw flexwonen 
Coevorden
Gemeente Coevorden wil vaart maken met de 
bouw van nieuwe woningen. Eén van de locaties 
waar dat gebeurt is de hoek van de Drostenstraat 
en Burgemeester Feithsingel in Coevorden. 
Op het grasveld waar vroeger de ULO-school 
stond, verrijzen in rap tempo 30 zogenaamde 
flexwoningen. Dit zijn huurwoningen die je 
snel kunt bouwen en die naar verloop van tijd 
gemakkelijk verplaatst kunnen worden naar een 
andere locatie. Op maandag 15 april onthulden 
wethouder Steven Stegen, Domesta directeur-
bestuurder Bert Moormann en de nabestaanden 
van voormalig schoolhoofd Obbo Buma, het 
straatnaambord dat straks op deze locatie staat. 
Alle 30 woningen hebben straks het adres Obbo 
Bumahof.

Complex en grondgebonden huizen
Op de locatie komen verschillende soorten huizen. 
Er komt een appartementencomplex dat bestaat uit 
2 gebouwen met in totaal 16 appartementen met 2 
slaapkamers en 2 studio's. Daarnaast komen er nog 
12 grondgebonden huizen. Waarvan 4 appartementen 
(2 op de begane grond, 2 op de verdieping) met 1 
slaapkamer, geschikt voor maximaal 2 personen. 
Verder zijn er 4 appartementen (2 op de begane 
grond, 2 op de verdieping) met 2 slaapkamers voor 
meerpersoonshuishoudens. En 4 gezinswoningen met 
3 aparte slaapkamers voor meerpersoonshuishoudens. 
Deze woningen staan straks rondom de 
parkeerplaatsen in de vorm van een hof, toegankelijk 
via de Drostenstraat.

Markante man
De heer Obbo Buma was jarenlang hoofd van de 
ULO-school op deze locatie. Daarnaast was hij 
oprichter van de Handelsavondschool. Vele generaties 
van Coevordenaren herinneren zich deze markante 
man. De nabestaanden van Obbo Buma zijn vereerd 
met de benoeming van het Obbo Bumahof. Hij 
overleed in 2016 op 95-jarige leeftijd.

Gemeente Coevorden lanceerde nieuwe 
website over geschiedenis Coevorden
Onlangs presenteerden gemeentearchivaris Henk Mepschen en enkele collega’s van 
de gemeente Coevorden de vernieuwde website www.geschiedeniscoevorden.nl Dit 
gebeurde op het gemeentehuis in het bijzijn van de bestuursleden van alle historische 
verenigingen en wethouder Joop Slomp. Op de site is allerlei historische informatie te 
vinden, afkomstig uit de gemeentelijke archieven.

De site was er al maar werd compleet herzien. 
Zo verbeterden de navigatie en de teksten 
en zijn de vormgeving en het fotomateriaal 
vernieuwd. Verder werd de vindbaarheid 
via Google sterk verbeterd. Ook is de site 
digitaal toegankelijk geworden voor doven en 
slechtzienden. 

Voor iedereen
Iedereen die meer wil weten over de 
geschiedenis van de gemeente Coevorden 
kan nu veel makkelijker zoeken. Op de 
vernieuwde site vind je bijvoorbeeld 
informatie over de stadspoorten van 
Coevorden, waaronder de Bentheimer Poort. 
Maar ook allerlei informatie over gebouwen 
en gebeurtenissen in de buitendorpen.

Vrijwilligers Zweeloo
Wethouder Joop Slomp maakte van de 

gelegenheid gebruik om vrijwilligers van 
de historische vereniging Zweeloo in het 
zonnetje te zetten. Henk Reinds, Fokko 
Kuipers, Bea Kool en Ton van den 
Oever hielpen vanaf november 2018 met 
de inventarisatie van het archief van de 
voormalige gemeente Zweeloo. Zij ontvingen, 
als dank daarvoor, uit handen van de 
wethouder het kerkje van Zweeloo, gemaakt 
van chocolade. Ook prees de wethouder de 
extra bijdrage van Henk Mepschen aan de 
inventarisatie van het archief. Hij ontving als 
dank een groot bos bloemen. 

Dalen, Oosterhesselen en Sleen
Op dit moment kun je de archieven van de 
voormalige gemeente Zweeloo op www.
geschiedeniscoevorden.nl bekijken. In de 
loop van 2024 kan dat ook voor Dalen en 
Oosterhesselen. In 2025 voor Sleen.

De buitenbaden in de gemeente 
Coevorden zijn klaar voor een nieuw 
seizoen

Met het mooie weer wilde het nog niet echt vlotten, maar de maand mei is met de 
hitte goed begonnen. Reden te meer om voor veel mensen in de open lucht te gaan 
zwemmen en voor buitenbaden om de deuren te openen. In de gemeente Coevorden 
is tot nu toe een van de drie buitenbaden geopend, namelijk dat van Zwinderen. De 
andere twee zullen ook gauw tot opening overgaan, maar vooralsnog moet men voor 
het zwemmen in de buitenlucht naar het Zwinderense.

Liesbeth Mennink van het Bosbad 
Zwinderen was erg blij dat het bad op 
zaterdag 27 april jl. opende en sprak van 
een geweldige abonnementverkoop: “Die 
ging grandioos met bijna zestienhonderd 
stuks. Waarschijnlijk is dit een record.” In 
Zwinderen hebben ze er dus zin in en dat 
is maar goed ook, want er staat heel wat op 
het programma: van zwemlessen tot het 
zeemeerminzwemmen. Het coaten van de 
bodem is weliswaar niet gelukt, maar er kan 
gewoon worden gezwommen.”

Het scheelde niet veel of dat kon ook in 
Noord-Sleen, maar Nicole Piening van het 

Bosbad in die plaats is er zeker van dat het 
bad half mei sowieso is geopend. Ook daar 
staat veel op het programma en dat vooral 
in het teken van het vijftigjarig bestaan. 
Onderhoudswerkzaamheden zijn niet nodig, 
want die hebben in de winterperiode al 
plaatsgevonden. Het Zwembad Zweeloo 
gaat op vrijdag 10 mei a.s. open. Ook daar 
geldt een bomvol programma en uiteraard 
onderhoudswerkzaamheden. Ingrid Pol van 
het Zweeler bad heeft zin in een topseizoen.

Op de foto Wendy Zwiep-Klarus, teamleider 
bij het zwembad in Zwinderen. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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PvdA Coevorden wil gratis 
openbaar vervoer voor 
minima

Een reisje met de bus of trein is tegenwoordig niet goedkoop meer en vooral voor 
mensen met een kleine portemonnee vaak niet te doen. Daarom staken de mensen 
van de politieke partij PvdA in de gemeente Coevorden de koppen bij elkaar en 
kwamen ze tot de conclusie dat het zo niet langer kan en het reizen met het openbaar 
vervoer (hierna ov) voor minima gratis willen maken.

Gilbert Mulder (foto) uit Aalden is lid van 
de PvdA in Coevorden en gaf aan dat er 
meer redenen zijn waarom volgens de partij 
de minima gratis met het ov zouden mogen 
reizen. Participatie in de samenleving is een 
groot goed en daar zet men dan ook op 
in. “Het gratis ov voor minima en WMO-
pashouders willen we vooral om hen meer 
mogelijkheden te geven mee te doen aan 
activiteiten.  Vanuit andere gemeenten zoals 
Het Hogeland in Groningen zijn er goede 
voorbeelden zoals sport, vrijwilligerswerk, 
mantelzorg en uitjes” Volgens Mulder is het 
niet zo lastig het in te voeren en kan iedereen 
een vervoerspas krijgen zodat oneigenlijk 

gebruik wordt vermeden. De partij wil het 
liefst dat het overal wordt ingevoerd, maar 
begint uiteraard in eigen gemeente die 
overigens eerst nog wél akkoord moet geven. 
“De gemeenteraad moet budget mogelijk 
maken en dan moet het College ermee aan 
de slag. Binnenkort gaan we dit opnieuw 
agenderen en willen we andere leden van de 
Gemeenteraad vragen ons plan te steunen.”

Mulder staat op de foto bij de bushalte voor 
het terrein waar vroeger jarenlang Auto 
Mekkes was gevestigd. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Vijftien inwoners verrast met een lintje

De jaarlijkse lintjesregen was vrijdag 26 april weer een feest! Maar liefst vijftien 
inwoners van de gemeente Coevorden werden verrast met een koninklijke 
onderscheiding.  

Burgemeester Renze Bergsma bezocht hen 
's morgens om het lintje op te spelden en 
de bijbehorende oorkonde te overhandigen. 
’s Middags werden de gedecoreerden 
verwelkomd in het gemeentehuis in 
Coevorden voor een feestelijke receptie.  

Rob van Bommel en Johan Lambregts 
werden benoemd tot Ridder in de Orde van 

Oranje-Nassau. Miny Soppe-Assen, Henk 
Wilting, Jan Pol, Lammert Alting, Geert 
Kiers, Janny Kiers-Koopman, Harm Gerding, 
Ans Hegen-ten Kate, Jan van Lenthe, Bert 
Velema, Lida Velema-Slief, Fennie Kok-
Soetebier en Rein Vroege-Kregel mogen zich 
sinds vrijdag Lid in de Orde van Oranje-
Nassau noemen.  

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl
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‘Kansrijk opgroeien’ wil 
generatiearmoede in Coevorden 
voorkomen en doorbreken

In ons land en ook in de gemeente Coevorden is nog altijd veel armoede die van 
generatie op generatie gaat. Het is iets dat men binnen de gemeente absoluut 
niet wil, want het is niet goed voor de toekomst van kinderen en dus besloot men 
er iets aan te doen: het programma ‘Kansrijk opgroeien’ ontstond en wordt door 
programmamanager Annouchka Ringers (foto) van de gemeente begeleid.

Ze heeft een belangrijk doel, namelijk de 
cirkel van generatiearmoede doorbreken en 
voorkomen zodat alle kinderen en jongeren 
kansrijk opgroeien. “We moeten het samen 
doen”, sprak Ringers die dat wel kan 
verklaren. “Langdurige armoede heeft grote 
gevolgen op alle onderdelen van iemands 
leven. Er is niet één oorzaak voor aan te 
wijzen, want het gaat om een samenspel 
van factoren. Denk aan inkomen, opleiding, 
geletterdheid, toegang tot voorzieningen, 
gezondheid en leefstijl.”

Het programma heeft verschillende doelen 
die zich vooral op kinderen, jongeren en 
gezinnen in armoede en het verbeteren 
van hun situatie richten. Om deze 
doelen te bereiken heeft het programma 
meerdere projecten, zoals het inzetten van 

kansencoaches op scholen, het aanpakken 
van laaggeletterdheid, het inzetten van 
gezinscoaches en het versterken van 
vroegsignalering. “Ik ga graag in gesprek met 
professionals én inwoners over armoede die 
van generatie op generatie overgaat en alle 
thema’s die daarmee hebben te maken.”

Inwoners van de gemeente worden trouwens 
nauw betrokken en dat is volgens Ringers 
een goede zaak. Een goed voorbeeld 
hiervan is de enquête over de Doe-Mee-
Webwinkel  (www.coevorden.nl/onderzoek-
doe-mee-webwinkel) die men steeds 
probeert nóg beter te maken. Mensen met 
een minimuminkomen krijgen een budget 
waarmee ze er aankopen kunnen doen. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Toon Loof woont met veel plezier in 
de voormalige Coop-supermarkt in 
Oosterhesselen

Toon Loof is met zijn 23 jaar een nog jonge inwoner van Oosterhesselen en wilde 
vorig jaar graag op zichzelf gaan wonen. Voor hem was dat echter niet zo eenvoudig, 
want een huis kopen is tegenwoordig niet goedkoop en vaak niet eens te doen als je 
geen partner hebt en dus was Loof de koning te rijk toen hem door Johan Scholten 
en Marthijs Wegdam uit Dalen een geweldige oplossing werd aangeboden, namelijk 
wonen in een voormalige supermarkt: een project dat starters de kans biedt een 
woning te betrekken.

De Coop-supermarkt stond al een tijdje 
leeg en kreeg een woonbestemming, want 
er werd namelijk een aantal appartementen 
in gerealiseerd. Toon Loof woont er erg 
graag en kan het prima met de andere acht 
bewoners vinden. “De appartementjes 
liggen in het centrum van Oosterhesselen: 
een heerlijke plek. Ik heb geen seconde 
spijt gehad van mijn keuze om in het 
appartementje te trekken en ik vind het een 
geweldig idee om van een leegstaand pand 
appartementen te maken voor de jeugd.”

Nog altijd is hij zijn moeder erg dankbaar: 
“Bij een gesprek bij de andere supermarkt 
in het dorp kwam mijn moeder erachter dat 
er appartementen in de oude Coop zouden 
worden gebouwd. Dit sprak mij direct aan, 
want een huis kopen in deze tijd in je eentje 
is ook eigenlijk niet te doen en de huizen in 
Oosterhesselen zijn gewild.” En zo kon het 
gebeuren dat de voormalige medewerker van 
de Coop van de familie Oosterhuis in het 
pand woont waar hij in zijn puberjaren onder 
meer vier jaar lang vakken vulde. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

18 mei aanstaande in het centrum
Braderie en rommelmarkt in Coevorden
In het centrum van Coevorden is op zaterdag 18 mei een grote braderie en 
rommelmarkt. Beiden vinden in het centrum van de stad plaats en van 10.00 tot 17.00 
uur kan men er voor echt van alles terecht: speelgoed, kleding, hamburgers, patat, 
decoratiemateriaal, maar ook oude verzamelobjecten en onder meer boeken en 
tijdschriften.

Centrum Management van Coevorden tekent 
voor de organisatie van het evenement dat 
al heel vaak heeft plaatsgevonden. Edwin 
Boomstra van het Centrum Management 
Coevorden heeft er veel zin in en gaat ervan 
uit dat het een heel gezellige dag zal gaan 
worden. “Eigenlijk is het net zo’n braderie als 
op 1 mei jl. toen we een braderie in het teken 
van de Dag van de Arbeid organiseerden. 
Toen kwamen er veel Duitsers op af en 
hadden we iets van 165 stands. Daar kun 
je deze braderie niet mee vergelijken, maar 
ook nu is het zeker de moeite waard om te 
komen met 65 stands ongeveer en gezellige 
muziek. We hebben wel vaker van dit soort 

braderieën en dat moet ook, want we willen 
ervoor zorgen dat er met grote regelmaat 
wat in het centrum van de stad is te doen. Er 
komen vaak ook veel mensen op af en daar 
ga ik nu ook vanuit.”

De activiteitencommissie is erg actief 
bezig met het organiseren van dergelijke 
evenementen en vindt het prettig om met 
mensen te communiceren. Er komt ook 
heel wat bij kijken, maar voor de diverse 
activiteitencommissies is dat helemaal niet 
erg. “We doen het voor de stad en natuurlijk 
de mensen die langskomen.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Vigo Johannes uit Coevorden gaat naar 
de ‘talentensportschool’ in Zwolle

Op 26 juni a.s. wordt Vigo Johannes uit Coevorden twaalf jaar en dus gaat hij vanaf 
het nieuwe schooljaar naar de middelbare school. Dat kan natuurlijk gewoon in zijn 
eigen woonplaats, maar omdat hij een getalenteerd waterpoloër is, koos hij samen 
met zijn ouders voor een school waar er optimale aandacht en begeleiding is voor een 
getalenteerde sporter, de CSE topsportacademie in Zwolle.

Vigo wilde eerst ‘gewoon’ naar De Nieuwe 
Veste in Coevorden, maar zijn waterpolo-
trainer Jan Glazenburg raadde hem aan om 
naar een talentensportschool te gaan. “Hij zei 
dat CSE in Zwolle misschien interessant voor 
ons zou zijn. Samen met mijn ouders zijn 
we ons daarin gaan verdiepen en het leek me 
hartstikke leuk. Toen heb ik me opgegeven 
voor de selectiedagen, want je moet wél 
geselecteerd worden om naar die school te 
mogen.”

Als het straks september is gaat de grote 
uitdaging voor de jonge Coevordenaar 
beginnen. Hij heeft er veel zin in en zijn 

ouders staan volledig achter hem en gunnen 
het hem ook echt. “Mijn ouders vinden dat ik 
deze kans moet grijpen; ik kan hier bijna elke 
dag met mijn favoriete sport bezig zijn en dat 
gunnen mijn ouders mij heel erg. Ze vinden 
dat ik moet doen wat ik leuk vind en waar ik 
goed in ben.”

De bedoeling is dat hij met de trein gaat, 
maar omdat de reizen naar de Overijsselse 
provinciehoofdstad niet goedkoop zijn, 
wordt naar alternatieven gekeken. Feit is dat 
het gewoon doorgaat. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Te grote bouwwerken in de volkstuintjes bij Tuindorp
Algemene Tuindersvereniging Coevorden 
ergert zich kapot
Jarenlang was er niets aan de hand in het volkstuintjescomplex nabij de Coevorder 
wijk Tuindorp, maar de laatste tijd is dat een stuk anders. De reden ervoor is dat 
het bestuur van de Algemene Tuindersvereniging Coevorden er grote bouwwerken 
aantreft die er niet thuishoren. Te denken valt aan schuurtjes, betegelde tuinen en 
tuinen waar men partytenten aantreft die voor feestjes aldaar worden georganiseerd. 
Als het aan het bestuur ligt, komt hier gauw een einde aan.

Hoe weet ze niet, maar er is al veelvuldig 
overleg met de gemeente Coevorden 
geweest om er op die manier voor te zorgen 
dat de huurders van de tuintjes ermee 
stoppen en de tuintjes gebruiken waarvoor 
ze zijn. Jan-Willem Pals is secretaris van 
de tuindersvereniging en legde uit dat de 
gesprekken in ieder geval niet voor niets 
zijn geweest. “We zijn als bestuur met de 
gemeente in overleg en krijgen nu ook hulp 
van hen. Als bestuur zijn we al 500m2 aan het 
opruimen geweest. We hopen op den duur 
dat men weer naar de juiste reglementen en 
statuten gaan leven. Volgend jaar bestaan 

we veertig jaar en het zou dan mooi zijn dat 
de volkstuintjes bij Tuindorp er weer uitzien 
zoals het hoort.”

Het bestuur hoopt en gaat er eigenlijk wel 
vanuit dat het goed komt, maar het gaat niet 
vanzelf. “We gaan zeker niet uitwijken; de 
huurders van de tuinen gaan uiteindelijk – na 
soms pittige gesprekken – wel meewerken. 
We hopen dat straks alles weer mooi is en 
dat we kunnen zeggen ‘dat hebben we met 
elkaar gedaan’. Ook hopen we dat er weer 
meer tuinen worden verhuurd.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Vincents Atelier 
Workshopserie van creatieve en 
kunstzinnige activiteiten

ZWEELOO - Na een succesvolle workshopserie in 2023 in het kader van het Van 
Gogh-jaar, organiseert Kunstenaarsdorp Zweeloo een nieuwe serie op zaterdag 1 
juni 2024. Tien workshops in verschillende technieken en met als centraal thema 
'Landschap'.

Er is keuze uit: *schilderen in naïeve stijl 
*landschap in acryl *boetseren *collages 
maken *landschap tekenen *likeurtje/
mocktail maken *neuro graphic art *zoet 
landschap bakken *schilderen in acryl en 
*realistisch landschap schilderen.

De workshops worden gegeven door lokale 
kunstenaars en zijn laagdrempelig, zodat 
iedereen kan meedoen. Deze vinden plaats op 
diverse locaties in en om Zweeloo. De kosten 
zijn 12,50,- per workshop p.p. en inclusief alle 

materialen. Informatie over de workshops 
is te vinden op de speciale Vincents Atelier 
pagina.

Noot voor de redactie: voor meer informatie 
kunt u contact opnemen met Beatrix Copier, 
06 4400 5977 of via 
kunstenaarsdorpzweeloo@gmail.com.
Alle activiteiten zijn te vinden op  
kunstenaarsdorpzweeloo.nl/
vincents-atelier-workshopserie

The Fortunate Sons komen naar Wielens 
in Noord-Sleen
Op vrijdag 13 september treedt de CCR Tribute band, The Fortunate Sons op bij 
Restaurant-Zalencentrum Wielens in Noord-Sleen. The Fortunate Sons deed mee 
aan het tv-programma The Tribute, Battle of the Bands van SBS6. Hierbij zijn zij als 
tweede geëindigd en speelden in april jl. een paar keer in een volledig uitverkochte 
Ziggo Dome in Amsterdam.

De kaarten voor dit optreden zijn te koop bij 
Restaurant-Zalencentrum Wielens. Tijdens de 

voorverkoop is er inmiddels al meer dan de 
helft van de kaarten verkocht.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Verras je moeder met een Moederdag cadeau van DA Gramsbergen
Zondag 12 mei is het Moederdag, hét moment om je moeder te verrassen met een 
leuk of geurend cadeau van DA Gramsbergen. Een lekker parfum, een mooie tas of 
armband, een mooie giftset met bodyproducten, je vindt het er allemaal. 

En weet je even niet zo goed waar je haar 
blij mee maakt? De medewerkers van DA 
helpen en adviseren je graag en zijn een kei in 
inpakken zodat je zeker weten een prachtig 
cadeau kunt geven. Alle medewerkers van DA 
zijn gediplomeerd drogist of assistent drogist 
en dat betekent dat ze je ook op het gebied 
van huidverzorging en gezondheid heel goed 
kunnen adviseren. Huidverzorgingsmerken 
die je bij DA zult vinden zijn onder 
andere Louis Widmer en Uriage en op het 
gebied van je gezondheid kun je er een 
gezondheidscheck laten uitvoeren en vind 
je er de voedingssupplementen van New 
Care. Sinds kort is DA Gramsbergen ook 
verkooppunt van Staatsloten. 

Luxe parfums en geuren
Op het gebied van luxe parfums en geuren 
kun je je hart ophalen bij DA Gramsbergen. 
Je vindt er namelijk een groot assortiment 
aan geuren evenals een ontzettend grote 
collectie van het merk Janzen, een merk dat 
gespecialiseerd is in geuren voor zowel je huis 
als je body. Zo zijn er de parfums van Hugo 
Boss, Paco Rabanne en Marc Jacobs waarbij 
de nieuwste geur van Marc Jacobs, Daisy 
Wild, veel moeders heel blij zal maken. Daisy 
Wild is een damesparfum met een vrouwelijk 
en gedurfd karakter. Geurnoten van jasmijn, 
vetiver en bananenbloesem vangen de 
onweerstaanbare essence van de natuur en 
wakkeren de verkenningsdrang aan. Dit 
nieuwe Eau de Parfum onthult een frisse geur die doet denken aan een boeket van wilde 

bloemen en spoort aan om weer in contact 
te treden met de wijde natuur en je jonge, 
vrijgevochten zelf tot bloei te laten komen. 
Tot en met 12 mei ontvang je 20% korting op 
alle Marc Jacobs geuren.

Ook is er grote keuze in parfums van PRFM, 
voor dames als voor heren, en het bijzondere 
is dat deze geuren ‘van de tap’ komen. Nadat 
de keuze voor een bepaalde geur gemaakt 
hebt wordt je parfumflesje ter plekke voor 
je gevuld. Je hebt daarbij de keuze voor een 
flesje van 30 ml. of een flesje met een inhoud 
van 50 ml en is je flesje leeg dan neem je 
deze gewoon mee terug naar de winkel om 
het opnieuw te laten vullen. Vriendelijk 
voor het milieu en je portemonnee! Je geur 
gaat overigens lang mee want het gaat om 
echt parfum op een oliebasis die je lang zult 
blijven ruiken. TIP: Wil je een parfum aan 
iemand cadeau geven maar weet je niet zo 
goed welk parfum hij of zij lekker vindt? 
Koop dan een PRFM cadeaubon die samen 
met het lege flesje feestelijk voor je verpakt 

wordt zodat je een ontzettend leuk cadeau 
hebt om weg te geven!

Janzen
Janzen is een Nederlands lifestyle merk en het 
assortiment bestaat uit heerlijke geurstokjes, 
homesprays, kaarsen, douchefoams, 
douchegels, bodylotions en scrubs. Geweldig 
om jezelf heerlijk mee te verwennen maar 
ook perfect om weg te geven als een echt 
verwen cadeau. Profiteer nu van de speciale 
moederdagactie, 50% korting op elk 2e 
artikel. Tip: Spaar nu voor een giftset van 
Janzen t.w.v. € 42,95! Bij iedere 15 euro 
die je in de winkel besteedt ontvang je 
een spaarpunt, met 8 spaarpunten en met 
bijbetaling van € 9,95 is deze prachtige giftset 
voor jou. De spaaractie loopt nog tot begin 
augustus. 

Kom naar de winkel aan de Oostermaat 
60k in Gramsbergen, het team van DA 
Gramsbergen staat voor je klaar! (StadsKrant 
Coevorden/Miranda Wolters)
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Tientallen mensen uit Sleen en omgeving doen eraan mee
‘De Vlinderprinses’ vindt begin 
september in Zweeloo plaats
 
‘De Vlinderprinses’ is echt een begrip 
in de omgeving van Sleen, Zweeloo 
en Oosterhesselen, want het is een 
gigantisch muziektheaterspektakel 
waaraan ontzettend veel mensen 
meedoen en een opvoering in de 
openlucht waar erg veel mensen op 
afkomen. Dit jaar is de locatie de es aan 
de Stegenwantsweg vlak bij de Romaanse 
kerk in Zweeloo waar men van 3 tot en 
met 8 september weer een prachtig stuk 
zal gaan opvoeren.

Harm Dijkstra en Gerrit Hegen uit Sleen 
twee van de initiatiefnemers     
Stichting Ter Klinke tekent ook dit jaar 
weer voor de organisatie van het grootse 
evenement en heeft als hoofddoel het maken 
en uitvoeren van aantrekkelijke Drentstalige 
muziek- en theaterproducties in een van 
de dorpen van de voormalige gemeenten 
Oosterhesselen, Sleen en Zweeloo, waarbij 
enthousiaste makers, amateurverenigingen en 
talenten samenwerken met professionals. Het 
eerste evenement was Muziektheaterspektakel 
‘De Toorn van Thunaer’ op landgoed De 
Klencke in Oosterhesselen in 2019. Drie 
initiatiefnemers staan aan de basis van de 
Stichting Ter Klinke: Harm Dijkstra en 
Gerrit Hegen uit Sleen en Jan Kruimink uit 
Oosterhesselen waarbij Dijkstra schrijver en 
regisseur is, Kruimink componist en dirigent 
en Hegen voorzitter van de stichting en 
productieleider.

Wethouder Slomp bezoekt koorrepetities
‘De Vlinderprinses’ is pas het tweede grote 
evenement dat men organiseert, maar moet er 
een worden dat men nooit meer zal vergeten 
en dus begon het gezelschap mensen 
dat eraan meedoet al vroeg met de vele 
voorbereidingen. Maar liefst dertig culturele 
verenigingen leveren toneelspelers, zangers 
of muzikanten aan. Gerrit Hegen heeft er 
heel veel zin in en legt uit dat er veel bij komt 

kijken om alles in perfectie te kunnen regelen. 
“In totaal doen honderdveertig toneelspelers 
en zangers mee waarvan ruim veertig uit 
Sleen en directe omgeving. Daarnaast 
spelen 66 muzikanten mee, bestaande uit 55 
leden van de fanfare van Muziekvereniging 
Excelsior in Oosterhesselen en elf 
toegevoegde muzikanten. Verder nemen 
34 kinderen, twintig figuranten en 
honderdtwintig vrijwilligers deel. Er is 
al volop gerepeteerd en dat op zang- en 
toneelgebied. Op 7 april a.s. komt wethouder 
Joop Slomp langs in De Hesselerhof in 
Oosterhesselen om daar de koorrepetities te 
bezoeken.”

Opgravingen
Het verhaal van ‘De Vlinderprinses’ beschrijft 
de gefantaseerde en geromantiseerde 
gebeurtenissen die zich afspelen bij de 
plek van de opgravingen; historische feiten 
van de vindplaats komen erin terug. Veel 
passages zijn in het Drents zoals vroeger 
veelvuldig in dit gebied werd gesproken. Op 
de tribune is plaats voor duizend personen. 
De kaartverkoop start op 8 april en de 
kaarten kosten € 35,00. Parkeren is gratis 
en trendsettend is dat alle dranken worden 
verstrekt in herbruikbare koppen en glazen. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Links Harm Dijkstra en rechts Gerrit Hegen

Onthulling naambord Meester 
Scholtenpad in Dalerpeel op 31 mei
Meester Scholten, de oudere inwoners 
van Dalerpeel en kinderen ervan zullen 
zich hem en/of zijn naam vast nog 
herinneren: dertig jaar lang was hij 
hoofd van de toenmalige lagere school 
in het dorp, namelijk van 1930 tot april 
1960 toen Herman Scholten door een 
noodlottig ongeval om het leven kwam. 
Scholten heeft heel veel voor Dalerpeel 
en Nieuwe Krim betekend en daarom 
wordt het fietspad tussen Dalerpeel en 
Steenwijksmoer naar hem genoemd. 
Velen zijn hier heel blij mee en vinden 
het niet meer dan terecht dat het fietspad 
deze naam heeft gekregen.

Vorig jaar werd het idee tijdens de goed 
bezochte tentoonstelling '100 jaar lagere 
school in Dalerpeel’ geopperd. De broers 
Jaap en Jan Weggen en voormalig hoofd 
van de school Egbert Doeve kwamen op 
het idee een straat of park o.i.d. naar hem 
te vernoemen en van het een kwam het 
ander. Burgemeester René Bergsma van de 
gemeente Coevorden was die dag ook bij 
de tentoonstelling aanwezig en gaf net als 
de vele Dalerpelers die er waren aan dat het 
belangrijk is dat een dorp zijn geschiedenis 
bewaart. De Dalerpelers Bert Kleine (foto) 
en Johan Kroesen zijn er samen met Roel 
Benjamins (bestuurslid Plaatselijk Belang 
Dalerpeel en ook inwoner van het dorp) 
mee verder gegaan en na overleg met de 
nabestaanden van Scholten werd gekozen het 
fietspad het ‘Meester Scholtenpad’ te gaan 
noemen.

De onthulling van het naambord zal op 31 
mei a.s. om 13.30 uur door burgemeester 
Bergsma en Jan Nico Scholten worden 

onthuld. Tijdens de dag is iedereen welkom 
om een kijkje te komen nemen. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Proef Praktijkondersteuners Huisartsen 
Jeugd is afgerond: samenwerking biedt 
veel voordelen

De gemeente Coevorden en de huisartsen werken al sinds 2016 samen door 
Praktijkondersteuners Huisartsen Jeugd aan de huisartsenpraktijken te koppelen. 
De samenwerking startte in 2016 als proef. Dit bevalt zo goed dat de gemeente en 
huisartsen in Coevorden donderdag 18 april een samenwerkingsovereenkomst hebben 
getekend waarin de samenwerking naar structureel is omgezet.

De ondertekening werd gedaan door Martin 
Kok (Huisartsencoöperatie De Es) namens 

de huisartsen en wethouder Jeroen Huizing.

Martin Kok van Huisartsencoöperatie De Es en wethouder Jeroen Huizing ondertekenen de 
samenwerkingsovereenkomst.

In Café Lootuinen in Coevorden werd een 
Masters-toernooi driebanden gespeeld

Café Lootuinen in Coevorden werd 
vanaf zaterdag 30 maart jl. verspreid over 
meerdere dagen een Masters-toernooi 
Driebanden gespeeld. De finales vonden 
op 20 en 21 april jl. plaats. Al heel lang wordt het toernooi georganiseerd en de laatste 
jaren tekenen de uitbaters van het café, Klaas en Jolanda Bakker en Bert Kregmeier 
van Biljartvereniging Phoenix uit Coevorden voor de organisatie. 

Het toernooi is onderdeel van een zesdelige 
cyclus: Masters driebandenklein Noordoost-
Nederland en wordt gedurende het hele 
jaar gespeeld. Elke locatie organiseert een 
toernooi met voorronden en een finale. 
In de voorronden spelen de deelnemers 
twee partijen van dertig beurten. De acht 
deelnemers die het beste hebben gespeeld 
van zowel de A- als de B-poule worden 
uitgenodigd om de locatiefinale te spelen. Na 
deze zes toernooien wordt er een ranking 
opgemaakt en spelen de beste twaalf spelers 
van de A-Poule (driebandenmoyenne boven 
0.500) en de beste twaalf spelers van de 
B-Poule (driebanden moyenne onder de 

0.500) de grote finale. Deze finale rouleert 
tussen de deelnemende locaties. Er zijn 
altijd veel deelnemers, want per locatie doen 
er tussen de honderd en honderdveertig 
mensen mee en er zijn er zeker tachtig die 
alle zes toernooien meedoen. Kregmeier 
kijkt op een prachtig toernooi terug en zag 
het ook wel als een stukje reclame voor de 
voor hem zo mooie biljartsport. “We hopen 
dat ondanks dat de biljartsport een beetje in 
een verdomhoekje zit we dit kunnen blijven 
doen.” In de A-categorie won Angelo de 
Weerd en in de B-categorie Hendrik Bakker. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Van Raam fiets bij Zantingh Tweewielers 
in Nieuw-Amsterdam
Dat fietsen gezond is wisten we al langer. ¨Maar waarom is dat zo? Fietsen is 
uitstekend voor lichaam én geest. Het is goed voor de spieren en longen en helpt 
tegen lichamelijke ongemakken en gebreken. Omdat fietsen een laagdrempelige 
manier van bewegen is, is het geschikt voor de meeste mensen. Maar wat als we ouder 
worden en het gaat allemaal niet meer zo gemakkelijk? Dan is er de Van Raam fiets¨, 
zegt Jan Zantingh, van Zantingh Tweewielers in Nieuw-Amsterdam.

Nederlandse kwaliteitsfietsen
Van Raam is een fabrikant van op maat 
gemaakte aangepaste fietsen. Als fabrikant 
van maatwerkfietsen is het doel om zoveel 
mogelijk mensen duurzame en eigentijdse 
mobiliteit te bieden. ¨Van Raam produceert 
al bijna honderd jaar fietsen met al meer dan 
35 jaar een focus op aangepaste fietsen¨, 
zegt Zantingh. ¨Niets wordt op voorraad 
geproduceerd, elke fiets wordt op bestelling 
geproduceerd. Met zo'n 245 medewerkers 
produceert Van Raam Nederlandse 
kwaliteitsfietsen, zowel voor volwassenen 
als voor kinderen met een beperking of voor 

mensen die meer veiligheid en stabiliteit 
willen bij het fietsen. Door de Van Raam fiets 
blijf je actief en door de veiligheid van deze 
fietsen is er vrijwel geen risico tot omvallen. 
Gezonde activiteit draagt bij aan het behoud 
van vitaliteit. En dat willen we immers 
allemaal¨

Wilt u meer weten over de Van Raam fiets? 
Maak dan altijd  een telefonische afspraak. 
Bij Zantingh Tweewielers staan ze je graag te 
woord. Het telefoonnummer is: 0591-55 17 
08. Zie ook de website zantinghtweewielers.nl

Popkoor Sounds4You uit Oosterhesselen 
wint Popkoorfestival Steenwijk

Popkoor Sounds4You uit Oosterhesselen heeft zaterdag 20 april de 9e editie van 
het Popkoorfestival in theater De Meenthe in Steenwijk gewonnen. Het koor, onder 
leiding van dirigent Jan Kruimink, nam het op tegen elf andere koren uit Friesland, 
Drenthe en Overijssel.

De zangeressen van het 42 leden tellende 
koor brachten Cantus Iteratus van Karl 
Jenkins, Sorry van Kensington en een 
mash-up van I wanna dance with somebody 
(Whitney Houston) en Girls just wanna have 
fun (Cyndi Lauper) ten gehore, begeleid 
door pianist Mark Hidding. Voorzitter Fiona 
Rienties liet na afloop weten ‘totaal verrast’ 

te zijn door de winst. Sounds4You bestaat dit 
jaar 30 jaar en is uitgegroeid tot een regionaal 
koor met leden uit onder meer Sleen, Dalen, 
Coevorden, Emmen en Oosterhesselen. Het 
lovende juryrapport, een beker en een cheque 
ter waarde van 450 euro vormen een mooie 
start van het jubileumjaar.

Foto: Sounds4You

Koningsspelen in Coevorden waren 
gezellig
Drie dagen lang was het voor ongeveer duizend leerlingen van basisscholen in de 
gemeente Coevorden op en top genieten van de vele spelletjes waaraan ze in het 
kader van de Koningsspelen die overal in het land worden georganiseerd meededen. 
Van woensdag 24 tot en met vrijdag 26 april jl. vond dit op het sportterrein van 
voetbalvereniging Raptim in Coevorden plaats. Op donderdag week men als gevolg 
van het slechte weer echter uit naar sporthallen en gymzalen.

De buurtsportcoaches in de gemeente 
Coevorden ondersteunen veel basisscholen in 
het organiseren van de Koningsspelen omdat 
steeds meer scholen deze vraag hebben. Er 
zijn daarom ook veel (sport)verenigingen 
nodig die bij de activiteiten aanwezig zijn: een 
flinke taak voor de buurtsportcoaches dus 
om alles in goede banen te leiden, maar dat 
is net als de vorige keer weer gelukt. Patrick 
Ridderbos is buurtsportcoach en sprak van 
een grote organisatie. 

“We organiseren de Koningsspelen in grote 
lijnen samen en ik ben de verbinder tussen 
sportverenigingen en scholen. Omdat er 
zoveel leerlingen moeten worden bediend, 

worden de Koningsspelen over drie dagen 
verspreid.”

De sporten die konden worden gedaan 
waren onder meer kickboksen, korfbal, dans, 
boogschieten, Hollandse spelletjes, voetbal, 
megatwister, estafette en turnen. Ook was 
er een loopgroep en waren er culturele 
aanbieders: theater, drum, ukelele, etc. 
Hierbij gold een uitstekende samenwerking 
met de cultuurcoaches binnen de gemeente 
Coevorden. Ridderbos kijkt met een goed 
gevoel op het evenement terug. “Het was 
hartstikke gezellig en alles verliep geweldig 
en dus was het voor iedereen genieten.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
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“We hebben een heel leuke avond gehad”
Johan Derksen en Bas Nijhuis schitteren 
op sponsoravond CSVC
Omdat het geen eenrichtingsverkeer moet zijn organiseren vrijwel alle voetbalclubs 
tenminste eens per jaar een sponsoravond. De sponsoren worden dan getrakteerd op 
entertainment en worden zo veel mogelijk in de watten gelegd. En dus organiseerde 
CSVC onlangs ook een dergelijke avond. Ter gast waren Johan Derksen - nadere 
introductie overbodig -,scheidsrechter Bas Nijhuis en presentator Bert van Losser van 
RTV Oost.

Tent op terras
¨Het was een heel leuke avond. We hadden 
een grote tent op het terras geplaatst en die 
zat helemaal vol. Vrijwel alle sponsoren waren 
van de partij en andere belangstellenden, 
zoals het eerste elftal, konden op schermen 
vanuit de kantine meekijken¨, zegt CSVC 
voorzitter Thomas Tent. Vorig jaar was René 
van der Gijp al te gast bij de actieve club 
in Coevorden. ¨Nou Wilfred Genee nog¨, 
lacht Tent. ¨Maar zonder gekheid, dergelijke 
mensen naar je club halen kost heel veel geld. 
Dat kunnen wij niet betalen. Deze avond 
was dan ook mogelijk gemaakt met dank aan 
onze hoofdsponsor Toscana uit Hardenberg. 
Daar zijn we Gert en Lilian dan ook heel erg 
dankbaar voor¨, zegt Tent.

Sjaal van CSVC
Het was weer genieten van Derksen 

en zeker ook Nijhuis. ¨Derksen was 
ouderwets op dreef. Hij bracht veel van zijn 
´standaardwerk´, maar zeker in combinatie 
met Bas Nijhuis was het echt heel leuk¨, 
zegt de voorzitter. Derksen liet weten ´het 
Nederlandse voetbal niet meer te volgen 
maar nog wel geïnteresseerd te zijn in Engels 
voetbal´. Het betaalde voetbal kan hem niet 
meer bekoren. ¨Ik ga liever naar een wedstrijd 
van Rolder Boys dan dat ik naar FC Emmen 
of FC Groningen ga¨, zei hij.  De sponsoren 
mochten de gasten ook vragen stellen. Zo 
kreeg Nijhuis de vraag of hij de wedstrijd 
CSVC 3 - HZVV 10 wilde fluiten. De arbiter 
wilde dat wel, maar de agenda liet dat niet 
toe. Uiteraard verlieten Derksen, Nijhuis en 
Van Losser sportpark Klinkenvlier met een 
sjaal van CSVC. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Zaterdag 11 mei a.s.
Cairo brengt jaren ’80 naar Forever 
Young Festival in Atlas Theater

Na het uiteenvallen van de succesvolle formatie Shamrock in 1982 ontstond al snel 
een nieuwe band. Drummer Dries Santing en bassist/zanger Janderman van den 
Berg waren afkomstig uit de laatste lichting van Shamrock en met een aantal nieuwe 
mensen werd de naam gewijzigd in Cairo. In de tien jaar van haar bestaan telde de 
band veel Emmer musici in de gelederen.

We spraken met bassist Janderman van den 
Berg: “Na een aantal wisselingen bestond 
de band omstreeks 1986 grotendeels uit de 
muzikanten die ook op 11 mei op het Forever 
Young festival optreden. Cairo was in de 
hoogtijdagen vooral populair in Duitsland. 
Er werd veel gereisd en de band speelde in 
talloze feesttenten, dancings en discotheken. 
Maar ook in de eigen omgeving konden 
we met onze stevige pop/rock-repertoire 
rekenen op volle zalen.”

Nog steeds actief
Hoewel de muzikanten van de huidige 
Cairo allemaal al redelijk op leeftijd zijn, zijn 
ze nog steeds actief in de muziekwereld. 
Gitarist Rolf Schorfheide uit Duitsland 
speelt in een ABBA-tributeband en geeft les 
op het conservatorium van Münster, Henk 
Rouw zong tot voor kort bij Black Lake, 
toetsenist Harold Sanders geeft muziekles, 
Dries Santing heeft een artiestenbureau en 
Janderman van den Berg is producer en 
liedjesschrijver.

Sendi Wessel
Speciaal voor Forever Young heeft de band 
saxofoniste Sendi Wessel uitgenodigd. 
Momenteel maakt ze furore in de Elvis 
Matters Band van Bouke. “En nu, 35 jaar 
na ons laatste optreden, hebben we het 
repertoire van Cairo weer afgestoft en klinken 
de inmiddels klassieke nummers weer als 
vanouds”, vertelt Van den Berg enthousiast. 
Hij voegt er meteen aan toe dat er vage 
plannen zijn om vaker te gaan optreden.

De Eighties
 “Met name over de grens bij onze 
oosterburen is er veel belangstelling voor 
muziek uit de ‘eighties’. Bovendien voelen we 
ons nog fit genoeg om net als vroeger weer 
eens ‘op pad te gaan’.”

De andere bands op Forever Young zijn 
Shamrock 1.0, The Outtakes, De Rakkers, 
The Marvins en The Old Times Skifflers. 
Tickets voor Forever Young zijn verkrijgbaar 
via het Atlas Theater als het niet uitverkocht 
is.

De nieuwe Cairo met vlnr: bassist Janderman van den Berg, drummer Dries Santing, zanger Henk Rouw, 
gitarist Rolf Schorfheide en toetsenist Harold Sanders. (Foto: Henny Heegen)
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Herman brood-toernooi bij vv Sleen al vijftien jaar 
een succes
Op vrijdag 31 mei, zaterdag 
1 en zondag 2 juni wordt bij 
voetbalvereniging Sleen het 
jaarlijkse Herman brood-
toernooi gehouden. Het toernooi 
heeft niets met wijlen zanger 
Herman Brood te maken, maar 
heeft een link met de plaatselijke 
bakker, Herman Schepers. 
Voor de vijftiende keer staat het 
toernooi op het programma en 
het als het aan de organisatie ligt 
gaat het weer een topevenement 
worden.

Voorbereiding
Met elkaar hebben ze er uren 
voorbereiding opzitten. Dat 
mag ook wel met een speciale 
uitgave van het toernooi en daar 
komt ook nog eens bij dat de 
voetbalvereniging dit jaar tachtig 
jaar bestaat. In 2007 vond het 
toernooi zijn oorsprong na initiatief 
van Geraldine Otter, Bert ter Avest 
en Aiko Streunding. De bakker 
werd sponsor en zo was een naam 
van het evenement gauw geboren, 
te meer ook omdat het wel lekker 
bekt en iedereen Herman Brood 
kent. Het toernooi begon overigens 
ooit met alleen de F-junioren 
waarna het uitgroeide tot een groter 
geheel.

Speciaal jaar
Omdat het zo’n speciaal jaar is 
voor de voetbalvereniging wordt 
het toernooi mooier dan het al was. 
Streunding: “De combinatie van 
beide jubilea moet resulteren in een 
fantastische feestavond op zaterdag 
1 juni. Het ‘oude’ veld 4 zal worden 
ingericht als festivalterrein en de 

live-band Free Willy is inmiddels 
vastgelegd om de avond te voorzien 
van zijn opzwepende muziek. Op 
de vrijdagavond is het allereerst de 
beurt aan de JO19-teams en zoals 
het nu lijkt zullen ook de Walking 
Footballers en het 45+-team 
aantreden tijdens de openingsavond 
van het toernooi. Na afloop van 
de wedstrijden op de vrijdag zal er 
een after-party plaatsvinden op het 
festivalterrein met daarbij muzikale 
omlijsting van een nog nader te 
contracteren artiest. De zaterdag is 
ingeruimd voor de jongste jeugd. 
De JO7 (puppy’s) tot en met de 
JO10 komen in het ochtendgedeelte 
op 1 juni aan bod en in de middag 
zijn de JO11- en de JO12-teams aan 
zet. Tijdens deze zaterdag is er ook 
een speciale activiteit, gesponsord 
door de Club van 100. Zondag 2 
juni staat in het teken van de strijd 
tussen de JO17-, JO15- en JO13-

teams. Een speciaal onderdeel 
is dit jaar ook weer de strijd om 
de Schutrups Gazonmaaiers-
penaltybokaal”

Ruim duizend voetballers
Naar verwachting zullen ook 
tijdens deze feestelijke uitgave 
ruim negentig teams in diverse 
leeftijdscategorieën hun opwachting 
gaan maken. Ruim duizend 
voetballers zullen hun kunsten 
vertonen en daarnaast worden 
vele belangstellenden op de fraaie 
accommodatie van vv Sleen 
verwacht. De organisatie is samen 
met hoofdsponsor De Echte 
Bakker Herman Schepers ervan 
overtuigd dat het wederom een 
geslaagd toernooi gaat worden, 
waarbij niet voorbij mag worden 
gegaan aan de gigantische inzet van 
de vele vrijwilligers.”

Start vanaf de Drostenhal
Ready4IT Coeverse Heuvelentocht op zaterdag 18 mei
Lekker fietsen door de heuvels in de Grafschaft Bentheim? Dat 
kan op zaterdag 18 mei a.s. als vanaf de Drostenhal in Coevorden 
voor toertochten over tachtig en honderdtien kilometer kan worden 
gestart: de Ready4IT Coeverse Heuvelentocht. Om 8.00 uur rijden 
de eerste deelnemers al weg, want vanaf dat moment kan worden 
gestart. Tot de klok van 10.00 uur is vertrek mogelijk en dat voor 
een bedrag van € 12,-. Leden van de Nederlandse Toer Fiets Unie 
(NTFU) betalen € 10,-.

Martin Grummel is bestuurslid 
van het organiserende WTC’78 
uit Coevorden en rekent op een 
prachtige dag met veel deelnemers. 
“Wielrennen is natuurlijk 
afhankelijk van het weer, maar ik 
hoop op een mooie opkomst. In 
het verleden hebben we wel eens 
driehonderdvijftig deelnemers 
gehad, maar na de pandemie is dat 

aantal drastisch teruggelopen. We 
hebben er weer veel zin in om het te 
organiseren en voor de deelnemers 
zal het ook genieten worden in een 
prachtige, natuurlijke omgeving 
rondom Uelsen in Duitsland. De 
toertocht wordt overigens al sinds 
het begin van de jaren negentig 
georganiseerd.”

De organisatie laat niets aan het 
toeval over en heeft voor een 
verzorgingspunt gezorgd waar 
men voor een koekje, een banaan 
en iets te drinken terecht kan. De 
route kan via GPX worden gereden 
zodat men niet kan verdwalen of 
onverhoopt de verkeerde kant 
uitgaat. Bij terugkomst kunnen 
deelnemers tegen inlevering van 
hun deelnemersbandjes een kop 
koffie en een broodje hamburger 
nuttigen. Het zit allemaal bij de prijs 
in. “We willen iedereen een mooie 
dag bezorgen en we hopen uiteraard 
op mooi weer en tevreden reacties 
van deelnemers.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Marco Verhoef kijkt terug 
op mooie voetbalperiode bij 
Germanicus
Een kind van Germanicus, dat is 
Marco Verhoef. Vanaf zijn vijfde 
is hij lid van de Coevorder 
voetbalvereniging en jarenlang 
speelde hij in het eerste. Nooit 
kwam hij voor een andere 
vereniging uit en dat siert 
de nu 35-jarige. Het is dan 
ook echt zijn club en dat zal 
nooit verdwijnen.

Vanaf 2007 speelde hij altijd 
in de eerste of tweede klasse 
met de stabiele club en maakte 
hij in dertien seizoenen tachtig 
goals. Daarmee staat hij in 
de top van de topscorers aller 
tijden van de club, maar moet hij 
coryfeeën als Erwin Haandrikman 
en Patrick Kreeft wél voor zich 
dulden. Ja, scoren was Verhoef 
nooit vreemd en nog steeds niet 
als hij met vrienden in het derde 
van de club speelt: een mooi team 
dat naast het winnen ook voor de 
gezelligheid gaat.

Verhoef was nog een puber toen 
hij onder trainer Gert Heerkes in 
het eerste mocht debuteren. Van 
hem leerde hij veel, maar stopte 
hij tijdens de pandemieperiode. 
“Ik was toen dertig jaar en dat was 
eigenlijk te vroeg om te stoppen bij 
het eerste, maar ik was inmiddels 
vader geworden en elke zondag 
stond volledig in het teken van 
voetbal. Dat werd op dat moment 

iets 
te veel 
van het goede. 
Achteraf had ik wel iets langer 
willen doorgaan.”

Vorig seizoen maakte Verhoef 
echter ineens weer zijn opwachting 
in het eerste. “Eenmalig hoor, want 
we hadden toen veel geblesseerde 
en geschorste spelers.” Of het 
dit seizoen nog zover komt? De 
aanvaller van weleer verwacht 
het niet, maar zegt nooit nooit. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Willem Post ‘woont’ bijna bij 
VCG in Geesbrug

Wie het fraaie sportpark van voetbalvereniging VCG in Geesbrug 
bewandelt en er iets wil weten, kan altijd bij Willem Post terecht: 
een echte clubman en een ras-Geesbrugger die de club nooit meer 
zal verlaten. Daarvoor geniet hij er te veel en gaat de vereniging hem 
echt aan het hart. 51 jaar is de nu 57-jarige lid en eigenlijk heeft hij 
er alles al gedaan: van keepen in het eerste tot aan de bestuurstafel 
zitten.

De hele familie Post is trouwens 
‘op de club’ te vinden. Zo speelt 
zijn zoon zijn wedstrijden in het 
eerste net als Willem dat vroeger 
deed. Zeventien jaar lang maar 
liefst verdedigde hij het doel. Zijn 
vrouw ’doet de kantine’ en zijn 
dochters helpen ook mee. En dus 
lijkt het alsof de Posten vaker bij 
VCG zijn dan thuis. Post lachte 
wat, maar vindt dat niet zo erg. 
“Dit is een prachtige club. Ik kom 
hier vandaan, ben er opgegroeid en 
heb er altijd gevoetbald. Op mijn 
zestiende kwam ik al in het eerste 
en was ik later ook nog grensrechter 

en trainer van het eerste elftal. 
Momenteel ben ik elftalleider en 
bestuurslid nadat ik ook jeugdleider 
en -trainer ben geweest en ook nog 
jeugdcommissielid.”

Een hele mond vol dus en nooit 
was er klagen bij. Nee, Post genoot 
en geniet van ‘zijn VCG’ dat op 
een prachtig gerenoveerd sportpark 
speelt en mogelijk naar de vierde 
klasse promoveert. “Met al die 
derby’s zou het geweldig zijn om 
in de vierde klasse te spelen.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Regeling ‘Provinciale LEADER-projecten Drenthe’ 
op 8 mei open voor aanvragen
Vanaf woensdag 8 mei 2024 is de subsidieregeling ‘Provinciale 
LEADER-projecten Drenthe’ open voor het indienen van 
aanvragen. Het is een aanvullende regeling op het bestaande 
LEADER-programma voor de ondersteuning van kleinschalige 
lokale projecten op het Drentse platteland. Het gaat om projecten 
die bijdragen aan een toekomstbestendig platteland in onze 
provincie.

Voor een project kan minimaal een 
subsidie van €5.000 en maximaal 
€25.000 aangevraagd worden.
Aanvragen voor dit jaar kunnen 
ingediend worden tot 1 november 
2024. In West-Drenthe is in 2024 
in totaal €225.000 beschikbaar 
voor projecten en in Oost-Drenthe 
€303.750.

Heeft u een projectidee, neem 
dan vooraf contact op met het 
LEADER-team van de provincie 
Drenthe. Het LEADER-team doet 
dan een check of het projectidee 
voldoet aan de voorwaarden van 
de regeling en denkt met u mee 
over de uitvoering van het je 
project. Een aanvraag indienen 
kan via de website van het 
Samenwerkingsverband Noord 

Nederland (SNN) die de regeling 
voor de provincie uitvoert.

Ingediende projecten worden, net 
als in het LEADER-programma, 
beoordeeld door de zogeheten 
Lokale Actiegroep (LAG). Drenthe 
heeft een LAG in Oost- en West-
Drenthe. Deze LAG bestaat uit 
specialisten die in het gebied 
wonen en kennis hebben van de 
LEADER-doelen.

Meer informatie over de regeling 
‘Provinciale LEADER-projecten 
Drenthe’ en hoe je contact kunt 
opnemen met het LEADER-team 
is te vinden via  
www.leaderdrenthe.nl
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Langeland Borgman nieuwe hoofdsponsor Raptim
Vanaf 1 juli zal Langeland-Borgman Installatietechniek de nieuwe 
hoofdsponsor van Voetbalvereniging Raptim zijn. Daarmee 
volgt het installatiebedrijf de Bakker Groep Coevorden op die 
de afgelopen 10 jaar als hoofdsponsor aan de club verbonden 
was. Bakker blijft als jeugdsponsor verbonden aan de zondag 
derdeklasser.

Het eerste en tweede elftal gaan in 
de shirts van Langeland-Borgman 
spelen. Bij de jeugd zal Bakker 
Groep Coevorden naamgever 
worden van het jeugdplan. “We zijn 
tien jaar lang hoofdsponsor geweest 
en hebben gezien dat Raptim vooral 
gericht is op het opleiden van 
jeugdspelers. De organisatie staat er 
goed voor en wij willen als bedrijf 
graag ondersteunen bij de volgende 
stappen in de jeugdopleiding. 

Met ons nieuwe sponsorpakket 
willen we daaraan bijdragen”, 
vertellen Frans Hagel en Hinke 
Bakker van Bakker Groep

Coevorden tijdens ondertekening 
van de overeenkomsten.

Voor Langeland-Borgman is 
de cirkel rond. Het Coevorder 
installatiebedrijf, met ook een 
vestiging in Hoogeveen en bekend 
van de groene bedrijfsbussen, 
prijkte eerder al 15 jaar op de borst 
van het eerste elftal. Toen de vraag 
kwam of ze open stonden voor een 
nieuwe termijn als hoofdsponsor 
hoefden eigenaren Peter Mulder 
en John Borgman niet lang na te 
denken. “We dragen Raptim een 
warm hart toe, veel spelers en 
vrijwilligers werken bij ons en we 
hebben zelf een warme band met 

de club. We zijn zeer content dat 
we vanaf de zomer weer in deze rol 
mogen terugkeren.”

“Voetbalvereniging Raptim 
heeft met beide bedrijven een 
samenwerking die teruggaat tot 
de jaren 60/70 van de vorige 
eeuw. Beide bedrijven hebben een 
blauwwit Raptim-hart en staan altijd 
voor ons klaar”, aldus Rick Bosman 
namens de sponsorcommissie. Tien 
jaar geleden nam de Bakker Groep 
Coevorden het stokje over van 
Langeland-Borgman en nu zijn de 
rollen weer omgedraaid.

Langeland-Borgman en de Bakker 
Groep Coevorden hebben zich 
voor een termijn van drie seizoenen 
verbonden. De reclame-uitingen 
worden aangepast en zal de 
nieuwe kleding in gebruik worden 
genomen.

CSVC richt zich op volgend seizoen
“We hebben rust gecreëerd en de positieve vibe is weer terug”

CSVC speelde dit seizoen vooral een rol in de marge in de vierde 
klasse. Verwonderlijk was dat niet. De club uit Coevorden versleet 
de afgelopen vijf jaar vier trainers en degradeerde vorig seizoen naar 
de vierde klasse. ¨De winst van dit seizoen is dat er weer rust is bij 
de club. De positieve vibe is terug. Dat is pure winst¨, zegt trainer 
Arno Offerman uit Coevorden. Hij maakte dit seizoen zijn debuut 
als hoofdtrainer bij CSVC en verlengde onlangs zijn contract met in 
principe twee seizoenen.

Autonoom
Arno Offerman (38) was vijf 
seizoenen actief bij HODO. ¨Ik 
begon er als keeperstrainer en 
groeide door als assistent-trainer 
van Erik Prins. Ik heb van hem 
geleerd en ik denk dat we elkaar 
prima aanvulden. CSVC is mijn 
eerste job als hoofdtrainer. In eerste 
instantie was ook mijn doelstelling 
om voor de titel te gaan. Al snel 
merkte ik echter dat de selectie de 
afgelopen jaren vooral autonoom 
was gaan draaien. Ik ben dan ook 
snel minder tactisch gaan trainen 
maar heb me vooral beziggehouden 
met het versterken van de cohesie. 
Ik denk dat dit aardig gelukt is. We 
zijn nu al veilig en kunnen eventueel 
nog derde worden. De nacompetitie 

zit er niet meer in. Toch vind ik 
dat je als voetballer het hoogste na 
moet streven en dan zou de derde 
plaats heel erg mooi zijn¨, zegt 
Offerman.

Gemoedelijke club
¨Er komen volgend seizoen 
een aantal jeugdspelers door. 
Die jongens trainen nu al mee 
en ze hebben de potentie om 
in de hoofdmacht te spelen. 
Volgend seizoen kunnen we ons 
meer bezighouden met échte 
voetbalzaken. Zo ben ik al bezig 
met het ontwikkelen van een 
meer effectieve speelwijze. Dit 
seizoen spelen we vooral frivool 
en aanvallend. Misschien moeten 
we dat volgend seizoen wat anders 

gaan doen. De voorwaarden voor 
volgend seizoen lijken goed. En 
als trainer mag ik ook zeker niet 
klagen hoor. De trainingsopkomst 
is bijvoorbeeld heel erg goed. Ik 
voel me toch al op mijn plaats hier. 
CSVC is een heel gemoedelijke 
club met veel vrijwilligers. Het 
is er gezellig en er wordt veel 
georganiseerd. We hebben nog 
steeds vijf seniorenteams en een 
grote zaalvoetbal afdeling. CSVC 
is een grote club die inderdaad 
eigenlijk wel in de derde klasse thuis 
hoort.¨

Ambities
Offerman haalde recent zijn 
Voetbal Coach 3 diploma. ¨Ik 
mag tot en met de tweede klasse 
trainen. Natuurlijk heb ik ambities 
en wil ik ook op dat niveau trainen. 
Maar laat ik me eerst maar eens 
op CSVC concentreren. Het zou 
heel erg mooi zijn om hier met 
elkaar stapjes omhoog te maken¨, 
besluit de ambitieuze oefenmeester. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Protos speelt verzorgd voetbal 
maar mist een echte afmaker
“Als je goed voetbalt, komen de 
punten vanzelf”

Hoewel er nog een aantal wedstrijden te spelen zijn, zit het seizoen 
voor vierdeklasser Protos er op. De ploeg van trainer John Kramer 
kan niet meer promoveren of degraderen. Je zou kunnen denken 
dat dan sprake is geweest van een kleurloos seizoen. Daar denkt de 
oefenmeester echter anders over. ¨In voetballend opzicht hebben 
we ons dit seizoen goed ontwikkeld. Tot aan de zestien van de 
tegenstanders zijn we goed. Horen we bij de beste ploegen van 
deze klasse. We missen echter een echte afmaker’, zegt Kramer, die 
onlangs zijn contract bij de club uit Steenwijksmoer met een seizoen 
verlengd. Dat betekent dat hij straks aan alweer het vierde seizoen 
begint.

Tijd om te oogsten
Kramer heeft het goed naar zijn 
zin in Steenwijksmoer. ¨Protos 
is een echte dorpsclub. Er is 
weinig rumoer. Ik werk met een 
hechte vriendengroep. De nazit is 
bovendien altijd gezellig. Ik heb 
sinds mijn aanstelling geprobeerd 
om Protos beter te laten voetballen. 
Heel lang was het hier ´lange halen, 
vroeg thuis´. We hebben een omslag 
gemaakt en spelen ondertussen 
verzorgd voetbal. Nu dat gelukt 
is, wordt het tijd om te oogsten. 
Het zou mooi zijn als we volgend 
seizoen mee kunnen doen om 
promotie naar de derde klasse. Ik 
begin dan aan mijn vierde seizoen 
hier. Ik ben beslist geen clubhopper. 
Ik ben een ontwikkeltrainer. Dat 
kost tijd. En zoals gezegd, ik zou 
volgend seizoen graag de vruchten 
plukken van het werk van de 
afgelopen jaren.¨

Kansen
Protos wordt ook dit seizoen 
geroemd. Ook door de topploegen. 
¨Dat hoor ik ook wel. Ik weet 
dat FC Ter Apel´96 trainer Geert 
Aalderink niet gerust op de bank zit 
als wij tegen elkaar spelen. Onlangs 
verloren we met ruime cijfers van 
deze titelkandidaat. Als je echter ziet 
hoeveel kansen we hebben gehad. 
Echt ongelooflijk. Ik weet dat er 
in de buurt nog wat spitsen lopen 
die ooit bij Protos zijn begonnen. 
Misschien wordt het tijd voor een 
terugkeer, haha. Overigens wil ik 
mijn aanvallers helemaal niet te kort 
doen. Ze zijn van heel veel waarde 
voor de ploeg. Feit blijft echter dat 
we dit seizoen heel erg veel kansen 
onbenut hebben gelaten¨, zegt 
Kramer.

Pure voetbal
De trainer eet, drinkt en slaapt 
voetbal. Op maandag, als hij vrij is 
van zijn werk, maakt hij trainingen 
en neemt hij alles wat met zijn club 
en voetbal te maken heeft door. 
Kramer weet alles. Vraag hem naar 
het doelsaldo in de tweede periode 
in de vierde klasse en geheid dat hij 
het weet. ¨Ik zoek het heel erg in 
het pure voetbal en kijk in eerste 
instantie niet naar de resultaten. Ik 
ben ervan overtuigd dat als je goed 
voetbalt de punten vanzelf wel 
komen. Ik ben zeker ambitieus, en 
zou graag in het bezit komen van 
UEFA B en A. Ik heb echter ook 
een drukke baan. Als ik me verder 
wil ontwikkelen, dan zou ik ergens 
assistent-trainer moeten worden. En 
daar ben ik minder geschikt voor. 
Ik druk graag mijn eigen stempel. 
Trainers die me aanspreken? Dan 
denk ik aan Foppe de Haan, Guus 
Hiddink en Arne Slot. Ik ben SC 
Heerenveen fan maar ben totaal 
niet gecharmeerd van trainer Kees 
van Wonderen. Hij focust zich 
alleen op het resultaat. Daar houd ik 
niet van.¨

Advies
Kramer kan volgend seizoen in elk 
geval niet meer beschikken over 
Jelle Mittendorf. Lars Smit komt 
door vanuit de jeugd. Voor het 
overige blijft het wachten op die 
doelpuntenmaker die aan komt 
waaien. ¨Haha, inderdaad. Bij 
Germanicus loopt een aardige spits 
die hier ooit begonnen is. Als ik zie 
wat Germanicus aan nieuwe spelers 
haalt, dan zou ik hem aanraden 
om terug te keren op het oude 
nest.¨ (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)
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Een prachtige badkamer, wand of vloer dankzij Online Tegels Bestellen 
in Coevorden
Wordt het een rechthoekige of vierkante tegel, welke kleur moet het 
worden en voor welke kleur sanitair gaat u kiezen? Allemaal vragen 
waarmee u te maken krijgt als u de badkamer aan gaat pakken of 
een vloer of wand wilt gaan betegelen. 

In de showroom van Online Tegels 
Bestellen, tegel- en sanitair outlet in 
Coevorden vindt u alles wat nodig 
is voor de inrichting van een nieuwe 
badkamer. Maar bent u op zoek 
naar alleen nieuwe tegels voor een 
vloer of wand dan bent u natuurlijk 
ook aan het juiste adres. Op het 
gebied van badkamers hebben we, 
net als in de mode, natuurlijk ook 
te maken met bepaalde trends. 
Koos men vroeger vooral voor 
het neutrale en tijdloze wit en grijs 
voor een badkamer, tegenwoordig 
wordt er in badkamers veel gebruik 
gemaakt van aardetinten en warme 
kleuren. Daarbij moet u denken 
aan kleuren als taupe, zandkleur of 
beige maar ook aan tegels in een 
marmerlook met wit en grijs of 
zelfs aan goudkleurige tegels. Erg 
gewaagd maar met een verbluffend 
resultaat. Voor wat betreft vloer- of 
wandtegels wordt er tegenwoordig 
vaak gekozen voor keramische 
tegels. Deze worden gemaakt 
van een mengsel van klei en zand 
en kunnen worden voorzien 
van een laag glazuur. Door deze 
manier van produceren zijn de 
mogelijkheden vrijwel eindeloos 
en kunnen vele uiteenlopende 
verschillende soorten vloertegels 
van dit materiaal gemaakt worden. 
Zodoende is keramiek ook zeer 
goed geschikt voor het namaken 
van tegels met een bepaalde look. 

Zo kunt u bijvoorbeeld kiezen 
voor keramische tegels met een 
niet van echt te onderscheiden 
natuursteen look. Het beste 
van twee werelden dus! Naast 
de natuursteen look zijn er ook 
keramische tegels te verkrijgen in 
een betonlook uitvoering voor een 
prachtige industriële invulling van 
uw interieur, of met een houtlook 
om een prachtige houten look van 
uw vloer te bereiken.

Verkoop vanuit showroom en 
webshop
‘We begonnen een tijd geleden op 
kleine schaal met de verkoop maar 
merkten al snel dat de vraag best 
groot was en daarom besloten we 
het wat groter aan te gaan pakken’, 
vertelt Bart Heerkes van Online 
Tegels Bestellen. ‘We beschikken nu 
over een showroom van ongeveer 
vijfhonderd vierkante meter met 
daarbij nog een groot magazijn 
voor de voorraad.’ Door groot in te 
kopen en de voorraden op pallets te 
verkopen blijven de kosten laag en 
dat houdt ook de prijzen scherp en 
zo laag mogelijk. 

Bart: ‘Omdat we niet alleen vanuit 
de showroom maar ook veel via 
onze webshop verkopen leveren 
we door heel Nederland en België. 
Onze klanten zijn particulieren maar 
bijvoorbeeld ook aannemers. Hun 

klanten komen dan bij ons de tegels 
en andere zaken uitzoeken en de 
aannemer zorgt voor het betegelen 
en de montage van het sanitair en 
de kranen. Mocht dat nodig zijn dan 
kunnen we onze particuliere klanten 
ook bedrijven adviseren die hun 
tegels voor ze kunnen leggen of het 
sanitair kunnen installeren, wij doen 
dat niet zelf.’

A-Kwaliteit
Online Tegels Bestellen levert 
overigens alleen producten van 
A-kwaliteit, de beste kwaliteit 
voor een aantrekkelijke prijs. ‘We 
houden ook regelmatig zogenaamde 
stuntdagen’, vertelt Bart, ‘dagen 
waarop we onze producten tegen 
een nog scherpere prijs verkopen. 
Deze communiceren we natuurlijk 
via onze website én via Facebook.’ 

U bent van dinsdag tot zaterdag 
van harte welkom in de showroom 
aan de Monierweg in Coevorden. 
(StadsKrant Coevorden/Miranda 
Wolters)

Online Tegels Bestellen
Monierweg 18  |  Coevorden
Tel: 06 – 82 98 66 01
www.onlinetegelsbestellen.com



19 Mei 2024StadsKrant Coevorden

Raptim op drempel van de tweede klasse
“Ik merk helemaal niets van kampioenskoorts; we doen 
gewoon rustig aan”

Het moet al heel raar lopen wil Raptim geen kampioen worden 
dit seizoen. Toch is er van kampioenskoorts nog geen sprake aan 
de Klinkenvlier. ¨Ik merk daar in elk geval niets van. We doen 
gewoon rustig aan. We blijven nuchter. Het gaat dit seizoen boven 
verwachting. Vorig seizoen moesten we alle zeilen bijzetten om 
ons te handhaven en met een nieuwe ploeg staan we er - zo eerlijk 
moeten we zijn - nu heel goed voor¨, zegt trainer Bert Doldersum, 
bezig aan zijn tweede seizoen in Coevorden. 

Moeizaam eerste seizoen
Het eerste seizoen verliep 
moeizaam. ¨Toen ik tekende, was 
er nog geen sprake van dat er 
veel spelers zouden vertrekken. 
Dat gebeurde toch. We moesten 
dus helemaal opnieuw beginnen. 
Bouwen aan een nieuw team. Dat is 
ook nadrukkelijk zo met het bestuur 
besproken. Er was dan ook geen 
druk. Het seizoen verliep moeizaam. 
We speelden aanvankelijk te veel 
gelijk en pas aan het einde van het 
seizoen gingen we onze wedstrijdjes 
winnen. Dit seizoen zijn we verder 
gaan bouwen aan de ploeg. Ik had 
aanvankelijk geen enkel idee waar 
we stonden. Pas rond de winterstop 
zagen we dat we echt mee konden 
doen en hebben we onze ambities 
uitgesproken. Maar nog steeds 
zonder druk. En ja, we staan er nu 

gewoon goed voor. Maar: de weg 
is nog lang. We zijn er nog niet en 
ik weet zeker dat we zeker nog wat 
hobbels te overwinnen hebben¨, 
zegt de ervaren trainer.

Tweede klasse
Doldersum geniet van zijn jonge 
selectie. ¨Er wordt uitstekend 
getraind. Er is discipline en de 
trainingsopkomst is goed. We 
hebben een jonge ploeg, maar zijn 
toch stabiel. We hebben zeker 
geen wonderploeg maar doen geen 
rare dingen. We hebben weinig 
uitschieters, zeker niet in negatief 
opzicht. En we leren nog steeds. 
Mochten we promoveren dan denk 
ik wel dat we mee kunnen komen 
in de tweede klasse. We hebben 
dit seizoen al diverse keren tegen 
ploegen van dat niveau geoefend. 

Dat ging goed. De ploeg is 
bovendien nog kneedbaar. Mochten 
we promoveren, zie ik uit naar de 
derby´s tegen ploegen uit de buurt. 
Maar nogmaals; zover is het nog 
lang niet.¨

Duidelijk zijn
Doldersum is een ervaren trainer. 
Hij keek in de keuken van 
verschillende clubs en voelt zich 
als een vis in het water bij Raptim. 
¨De club kan een beroep doen 
op honderden vrijwilligers. De 
jeugdopleiding groeit en bloeit. 
Nee, ik merk weinig van een 
mindere mentaliteit bij de spelers 
van tegenwoordig. Weet je, de 
tijd is veranderd, maar de mensen 
niet. Je moet er als trainer en als 
staf een beetje in meegaan. Je 
moet commitment maken met de 
groep. Duidelijk zijn en afspraken 
nakomen. Ik kan prima met de 
huidige generatie omgaan, net als 
de rest van de staf overigens. Want 
ik doe het natuurlijk niet alleen.¨ 
(StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Seizoen Germanicus aanvaller 
Nance Hoogeveen zit er al op
“Ja, je kunt gerust spreken van een 
teleurstellend seizoen”

Het seizoen voor tweedeklasser Germanicus lijkt als een nachtkaars 
uit te gaan. Het halen van de nacompetitie zit er nog wel in, maar 
dan zal alles mee moeten zitten de rest van het seizoen. ¨Ik heb 
er een heel hard hoofd in¨, zegt aanvaller Nance Hoogeveen (23). 
De sierlijke aanvaller is dan ook bang dat zijn seizoen er al op zit. 
Vanwege een rode kaart opgelopen in de wedstrijd tegen Dalen 
werd hij vijf duels geschorst. ¨Alleen als we alsnog de nacompetitie 
halen, kom ik nog in actie.¨

¨Heel erg dom¨
Het gebeurde in de wedstrijd tegen 
Dalen. Uitgerekend Dalen. ¨Ik 
ging diep en werd met de elleboog 
opgevangen door een speler van 
Dalen. Ik gaf hem daarna een tik en 
kreeg rood. Heel erg dom. Ik weet 
niet of die jongen van Dalen dat 
expres deed, ik dacht toen echter 
van wel. Vijf duels schorsing is 
veel. Misschien had dat te maken 
met het feit dat ik een seizoen 
eerder ook al zo'n akkefietje heb 
gehad. Het is gewoon heel erg 
dom¨, zegt Hoogeveen, die al heel 
zijn voetballeven uitkomt voor 
Germanicus. ¨Ik heb nooit de 
drang gehad om weg te gaan. Er is 
ook nooit echt concrete interesse 
geweest. Ik heb het hier gewoon 
heel erg goed naar mijn zin. Ik hoef 
ook helemaal niet weg.¨

Teleurstellend
Mocht Germanicus de nacompetitie 
niet halen, dan is dat op z'n minst 
teleurstellend. ¨Eens. Ik weet 
ook niet wat de oorzaak is. We 
begonnen natuurlijk uitstekend 
aan de competitie. Daarna is het 
alleen maar minder gegaan. Het 
heeft zeker te maken met de smalle 
selectie die we hebben. We hebben 
best wat blessureleed gehad dit 
seizoen. Of we minder inzet hebben 
nu we weten dat Jan Wielink aan 
het einde van het seizoen vertrekt? 
Daar geloof ik niets van. Volgens 
mij gaan we er wel elke wedstrijd 

weer honderd procent voor. Dat 
is het ook niet¨, zegt Hoogeveen, 
die ook actief is in de zaal. ¨Ik speel 
voor DKB op Topklasse niveau. 
Het is goed te combineren met 
veldvoetbal. Heel af en toe mis ik 
een keer een training op vrijdag. 
Dat gebeurt allemaal in goed 
overleg.¨

Erwin van Oosten
Hoogeveen is ook niet tevreden 
over zijn eigen prestaties dit 
seizoen. ¨Ik sta op tien goals. Voor 
het seizoen had ik gehoopt rond de 
twintig goals te maken. Dan valt dus 
wat tegen. Ik moet trouwens zeggen 
dat de tweede klasse waarin wij 
spelen een sterke klasse is. Althans, 
de bovenste ploegen zijn heel erg 
goed. Bon Boys wordt kampioen. 
Dat is ook verreweg de beste 
ploeg in onze klasse.¨ Ondertussen 
maakte Hoogeveen al persoonlijk 
kennis met de nieuwe trainer, Erwin 
van Oosten. ¨Volgens mij heeft 
hij ondertussen met elke speler 
gesproken. Ik heb een heel goede 
indruk gekregen. Behalve dat het 
een heel aardige vent is, heeft hij 
volgens mij ook veel verstand van 
voetbal. Ik zie de samenwerking dus 
zeker zitten. Wat ook mooi is dat 
er volgend seizoen in elk geval drie 
spelers bijkomen. Het zijn stuk voor 
stuk goede spelers en bovendien 
jongens die goed in de groep 
passen.¨ (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Regiofinale 
schoolvoetbaltoernooi in Dalen
Op woensdagmiddag 15 mei aanstaande wordt de regiofinale van 
het schoolvoetbaltoernooi gespeeld op Sportpark ’t Grootveld in 
Dalen.

Het toernooi begint om 13.00 en eindigd rond 17.00 uur.

Arjen Vonktoernooi wordt op 21 juni a.s. in 
Coevorden gespeeld
Al bijna veertig jaar organiseert de Coevorder Volleybalvereniging 
VONK het Arjen Vonktoernooi in Coevorden. Dit jaar is dat 
op vrijdag 21 juni a.s. als het toernooi voor de 38ste keer wordt 
gehouden. Ook dit jaar weer met veel teams en traditiegetrouw 
wordt er in de open lucht op gras gespeeld.

Gezelligheid en sportiviteit staan 
voorop
Het is het toernooi eigen en is altijd 
zo geweest. Dat karakter blijft ook 
zo en dat geldt ook voor de opzet 
ervan, want het toernooi is niet 
voor bestaande teams, maar een 
dat voor bedrijven, instellingen, 
buurten en onder meer vrienden 
wordt georganiseerd. Locatie is 
altijd het gras van de voetbalvelden 
van CSVC in Coevorden. Ieder 
jaar is er ongelooflijk veel animo 
voor, want steevast is er deelname 
van tussen de zestig en tachtig 
teams en als het aan de organisatie 
ligt zal dat op de ‘langste dag van 
het jaar’ ook het geval zijn. Net 
als in voorgaande jaren heeft ze 
er weer veel zin in en kan het niet 

anders dat het een fantastisch 
toernooi zal gaan worden. “Het is 
een ontzettend gezellig toernooi 
waarbij vele Coevordenaren, maar 
ook mensen rondom Coevorden 
hun sportieve krachten meten en 
daarna genieten van een gezellig 
feestje. Gezelligheid en sportiviteit 
staan voorop, hoewel er soms ook 
wel echt fanatiek wordt gestreden”, 
aldus de toernooicommissie.

Feest in de Feesttent
De toernooicommisie is 
samengesteld uit spelers en 
oud-spelers van de Coevorder 
volleybalvereniging en telt op dit 
moment zeven leden. Deelname 
is er voor mensen vanaf zestien 
jaar en er wordt in teams van zes 

spelers gespeeld. Hoe die teams 
tot stand zijn gekomen maakt niet 
uit, als de mensen maar in of in de 
buurt van Coevorden wonen. Ze 
doen allen mee aan een toernooi 
dat is onderverdeeld in een heren-, 
dames- en gemengd toernooi. Om 
17.45 uur zal het toernooi beginnen, 
de vervolgronden beginnen rond 
21.00 uur en de finale zal tegen 
22.30 uur worden gespeeld.

Na afloop is er een feest met Dj 
in de feesttent waarbij de catering 
door CSVC wordt verzorgd. 
Uiteraard zijn er mooie prijzen te 
winnen. “Dat zijn geldprijzen die 
meestal worden omgezet in bonnen 
voor drankjes in de tent”, lachten 
de leden van de toernooicommissie. 
Ook dát is het Arjen Vonktoernooi. 
En wie van voetbal houdt kan 
tijdens het toernooi op groot 
scherm de wedstrijd tussen 
Nederland en Frankrijk zien. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Op donderdag 16 mei van 17.00 – 20.00 uur
Inloopavond in Aalden over evenementen 
organiseren
Bent u bezig met het organiseren van een evenement? Dan weet u vast dat er veel 
regels en wetten zijn waar u rekening mee moet houden. Met de inloopavond helpt de 
gemeente Coevorden organisatoren op weg om ook dit jaar goed op de hoogte te zijn. 

Meld u snel aan!
Aanmelden voor de inloopavond is verplicht 
en kan via het aanmeldformulier op www.
coevorden.nl. Als u zich aanmeldt, kunt u 
zich ook inschrijven voor onze nieuwsbrief, 
waarin u op de hoogte wordt gehouden van 
alle evenementen en nieuws rondom het 
organiseren ervan.

Wanneer en waar?
De inloopavond vindt plaats op donderdag 
16 mei in het Wapen van Aelden aan de 
Aelderstraat 6 in Aalden. We starten om 
17.00 uur en eindigen om 20.00 uur.

Deskundig advies en praktische tips
Tijdens de inloopavond staan experts voor 
u klaar om u te informeren over de laatste 
ontwikkelingen in regelgeving. Ze delen 
praktische tips en adviezen, zodat u aan 
alle eisen kunt voldoen. Denk hierbij aan 
adviseurs van verschillende instanties, zoals 
de gemeente, politie, brandweer en medische 
hulpverleners.

Ook kunt u advies krijgen over ecologische 
vraagstukken en de toegankelijkheid van 
evenementen voor minder-validen.

Bij Plus Isolatie in Enter
Natuurvriendelijk isoleren voor 
particuliere woningeigenaren
Plus Isolatie in Enter is hét adres als het gaat om natuurvriendelijk isoleren voor 
particuliere woningeigenaren. Zoals bekend staat de energietransitie enigszins 
on hold, omdat alleen endoscopisch onderzoek niet langer afdoende is om vast te 
kunnen stellen of er beschermde diersoorten aanwezig zijn in de spouwmuur van een 
woning.  Natuurvriendelijk isoleren is dan dé oplossing. Het voorkomt dat dieren 
dood gaan en door de isolatie bespaar je op de energierekening. Bovendien is sprake 
van minder CO2-uitstoot en ervaar je meer comfort in de woning. Dieren krijgen bij 
natuurvriendelijk isoleren bovendien vervangende woonruimte.

Natuurvriendelijk isoleren als de nieuwe 
norm
Natuurvriendelijk isoleren is een manier 
van isoleren waarbij rekening gehouden 
wordt met de mogelijke verblijfplaats van 
beschermde diersoorten als vleermuizen, 
gierzwaluwen en huismussen. Sinds vorig 
jaar is natuurvriendelijk isoleren dé nieuwe 
norm geworden en gaan natuurbescherming 
en energietransitie prima samen. 
Natuurvriendelijk isoleren is overigens een 
tijdelijke oplossing (drie jaar) voor ons land. 
Ook particuliere woningeigenaren kunnen 
hun woning op een natuurvriendelijke manier 
laten isoleren. Plus Isolatie geldt als specialist 
op dit gebied.

Specialisten
De specialisten van Plus Isolatie in Enter 
hebben allemaal de cursus natuurvriendelijk 
isoleren met succes afgerond. Plus Isolatie 
geldt dan ook als een natuurvriendelijk 
isolatiebedrijf dat voldoet aan de zorgplicht. 
Voor de woning op natuurvriendelijke 
wijze geïsoleerd kan worden, moet je als 
woningeigenaar controleren of jouw woning 
in een gebied staat dat is opgenomen 
in een ontheffing op basis van een 
soortenmanagementplan. Het isoleren van de 
spouwmuur en het buitendak kan door Plus 
Isolatie op natuurvriendelijke wijze geïsoleerd 
worden. Vrijgesteld van natuurvriendelijk 
isoleren zijn het isoleren van de bodem, de 
vloer, de zolder en de binnenmuur.

Natuurvrij maken van de woning
Voor de specialisten van Plus Isolatie 
daadwerkelijk aan de slag kunnen gaan, dient 
de woning natuurvrij gemaakt te worden. 
Bovendien is de natuurkalender leidend. 

Natuurvriendelijk isoleren kan van augustus 
tot en met 1 april.  Een woning kan overigens 
pas natuurvrij verklaard worden na 15 maart. 
Dit in verband met de winterslaap van de 
vleermuis die eventueel in de spouwmuur zit. 
Hoe Plus Isolatie te werk gaat? De toegang 
tot de spouwmuren wordt dichtgezet. Ook 
de open stootvoegen worden gedicht, net 
als ventilatiegaten en dilatatievoegen. Ook 
de gaten en kieren bij ramen en regenpijpen 
worden gedicht. Vervolgens worden op 
bepaalde plaatsen zogenaamde exclusion 
flaps geplaatst. Daarmee kan de vleermuis de 
spouwmuur verlaten, maar niet terugkeren. 
Plus Isolatie zal bovendien vervangende 
verblijfplaatsen voor bijvoorbeeld 
vleermuizen creëren. 

Isoleren loont
Isoleren loont. Nog steeds zijn twee van 
de drie woningen in Nederland nog niet 
geïsoleerd. Isoleren door de specialisten van 
Plus Isolatie biedt alleen maar voordelen. 
Het huis wordt veel minder koud en vochtig. 
De energiekosten dalen en er is sprake van 
minder uitstoot van CO2. Met goed isoleren 
bereid je jouw woning bovendien op de juiste 
wijze voor op aardgasvrij en energieneutraal 
wonen. Kies je voor spouwmuurisolatie, 
dan bespaar je al snel veel geld en zeker 
enkele honderden euro´s per jaar. Voor het 
isoleren van de woning zijn bovendien nog 
steeds aantrekkelijke subsidies en leningen 
beschikbaar. 

Meer weten? Neem dan contact op met  
Plus Isolatie, De Bree 16 in Enter.  
Telefoon: 0548-54 76 16.  
Zie ook de website www.plusisolatie.nl.

Hoofdofficier is Edwin Knol uit Coevorden
Dutch Animal Rescue blij met nieuw pand 
in Hoogeveen

Dutch Animal Rescue (D. A. R.), met roots in Coevorden, probeert steeds meer 
gemeenten zo goed mogelijk van dienst te zijn. Vorige week mocht Edwin Knol uit 
Coevorden, hij is Hoofdofficier van de organisatie, de sleutels in ontvangst nemen van 
een nieuw pand in Hoogeveen. Vanuit dat pand kan ook die gemeente beter bediend 
worden. 

24/7 beschikbaar voor dieren in nood
D.A.R. is op dit moment behalve in de 
gemeente Coevorden actief in de gemeenten 
Hardenberg, Assen, Hoogeveen, De Wolden, 
Meppel, Steenwijk, Staphorst, Westerveld 
en Zwartewaterland. D.A.R. bestaat sinds 
2016 en drijft volledig op vrijwilligers. ¨We 
zijn een organisatie die zich 24/7 inzet voor 
dieren in nood¨, zegt Knol. ¨Maar we doen 
meer. We helpen dieren maar tegelijk bieden 

we ook diensten aan voor de eigenaren 
van huisdieren. Verder bieden we ´chippen 
aan huis´ aan. Dit om te voorkomen dat er 
te veel zwerfdieren op straat lopen. Onze 
medewerkers zijn getraind om te chippen en 
zo kan een huisdier in de eigen, vertrouwde 
omgeving gechipt worden. Ook kunnen we 
de dieren zelf registreren¨, besluit Knol. Dier 
in nood? Bel dan met 088-144 1441 (optie 1). 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Grote en gezellige Hesseler 
Rommelmarkt in Oosterhesselen
Op zaterdag 11 mei organiseert Gymnastiekvereniging OGZ uit Oosterhesselen 
de jaarlijkse rommelmarkt. Al voor de 46e keer dit jaar, zoals gebruikelijke op de 
zaterdag voor moederdag. De markt wordt gehouden op de Brink naast de kerk in 
Oosterhesselen. De inwoners van Oosterhesselen, Gees en Zwinderen - waar de naam 
van de gymverenging OGZ vandaan komt - brengen spullen in die huis-aan-huis 
worden opgehaald met trekkers en wagens.

De verkoop aan de kramen begint op 11 mei 
om 13.00 uur. De verkoop bij opbod begint 
rond 14.00 uur. De rommelmarkt bestaat 
uit ruim 45 kramen waar alle spullen goed 
gesorteerd uitgestald worden. Er zijn kramen 
met o.a. huishoudelijke artikelen, speelgoed, 
boeken, snuisterijen, elektrische apparatuur, 
tuinplanten en bloempotten. Ook grotere 
spullen als meubels en fietsen worden op de 
markt te koop aangeboden. De rommelmarkt 
is om 16.00 uur afgelopen. Het terras van de 
naastliggende horeca is geopend, ideaal om er 
een gezellige dag van te maken!

Meer dan 125 vrijwilligers zetten zich 
in om er een geslaagde marktdag van 
te maken. Ouders van jeugdleden, oud-
leden, dorpsgenoten en liefhebbers zijn 
op zaterdag op de Brink te vinden of 

gaan op vrijdagavond de dorpen langs 
voor het ophalen van de spullen. En er is 
een mooie samenwerking met een aantal 
kringloopwinkels uit de regio, zodat de 
overgebleven spullen nog een kans krijgen en 
niet weggegooid hoeven te worden. Ook de 
overgebleven kleding vindt een bestemming, 
door aan te sluiten bij de kledingactie van de 
lokale basisschool.

Voor gymnastiekvereniging OGZ is de 
rommelmarkt van groot belang voor de 
clubkas. Mede door de opbrengst hiervan is 
het mogelijk om het contributiebedrag laag 
te houden en gymnastiek én dans daarmee 
toegankelijk te houden voor iedereen.
Kijk voor meer informatie op de website 
www.ogzgym.nl of www.facebook.com/
OGZgym
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Voedselbos Drenthe in Geesbrug weer 
geopend

Na de primeur in 2023 opende het Voedselbos Drenthe in Geesbrug dit seizoen 
op zaterdag 20 april jl. voor het publiek zodat men er kan genieten van een van de 
oudste voedselbossen van ons land. Op een parkachtig terrein kan men genieten van 
vele mooi boomsoorten: oude noten- en kastanje- en beukenbomen. Rondom deze 
bomen staan grote schietwilgen, esdoorns, elzen en sparren. Verspreid over het terrein 
bevinden zich honderden fruitbomen- en struiken van verschillende soorten.

De opening verliep prima en er kwamen 
velen op af: liefhebbers van de natuur, 
maar ook andere geïnteresseerden die wel 
eens wilden weten hoe het er in een ‘echt 
voedselbos’ aan toe gaat. De beheerders 
Tabitha en Michel Timmermans (foto) legden 
de aanwezigen uit wat men doet, waarvoor 
men het doet en gaven hen antwoord op de 
vele vragen die ze kregen gesteld.

Voedselbos Drenthe wil mensen op een 
leuke wijze laten ontdekken hoeveel 
planten eetbaar, geneeskrachtig en gezond 
zijn: planten die vaak in de eigen tuin 
staan. “In een voedselbos draait alles om 
biodiversiteit en opbrengsten. Dit lukt door 

de verschillende lagen in het bos/tuin op 
elkaar af te stemmen. Het kunnen aanleveren 
en uitwisselen van voedingsstoffen tussen 
gewassen onderling maakt van een natuurlijk 
bos een voedselbos.’

Gedurende het seizoen komen vele 
doelgroepen langs: mensen die ‘zomaar’ 
even willen rondlopen, maar ook scholen, 
natuurverenigingen, etc. Bezoekers kunnen 
zelfstandig een mooie en informatieve 
wandeling maken over leuke paden dwars 
door de natuur. Je kunt ook kiezen voor een 
rondleiding. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Country in the Wood ook dit jaar weer in 
het bos in het Coevorden

In navolging op het succes van vorig jaar wordt dit jaar ook weer Country in the Wood 
in Coevorden georganiseerd. Ver weg van de bewoonde wereld, in het bos en vlak bij 
Duitsland aan de Katshaarweg 4. Op zondag 12 mei a.s. begint het festijn om 13.00 
uur en zal het tot 19.00 uur duren: zes uur lang genieten voor de echte liefhebber van 
country, bluegrass en Americana-artiesten en voor 23 euro kan een toegangskaartje 
worden gekocht.

Het aantal kaarten dat te koop is aangeboden 
is vijfhonderd: een stuk hoger dan vorig 
jaar, toen driehonderdvijftig mensen de kans 
hadden het festival te bezoeken. Desondanks 
zweert Hilde Vos erbij het kleinschalig te 
houden. Ze organiseert het net als vorig jaar 
met erg veel plezier en vindt het belangrijk 
dat men voor een hapje en een drankje nooit 
te lang in de rij hoeft te staan en men zich 
niet nat te hoeft laten regenen al gaat ze ervan 
uit dat het wel mooi weer zal worden.

De voormalige zangeres van de Johan 
Derksen Tour die nog altijd singer-songwriter 
is, is trots dat het weer door kan gaan en 

presenteert de bezoeker een interessant 
programma. “Trots is Country in the 
Wood op de komst van Ags Connolly uit 
het Verenigd Koninkrijk. Ook de nieuwe 
Americana/Alt-countryformatie Sunken 
Lands zal zijn eigen werk brengen. Op het 
hoofdpodium zullen ook de Hilde Vos Band 
en The Oldtime String-band hun prachtige 
repertoire laten horen. Bij het gezellige 
Campfire Songwriter stage kan er geluisterd 
worden naar sfeervolle muziek van Etan 
Huijs, Katja Kruit en Liselotte Van Dooren 
uit België.” Op de foto singer-songwriter 
Robert Weston en Hilde Vos. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave. Foto: Tse Kao)

Avond4daagse Coevorden tijdens de 
laatste dagen van mei
Aan het einde van de maand mei vindt in Coevorden weer de jaarlijkse Avond4Daagse 
Coevorden plaats. Ook dit jaar vertrekken de wandelaars weer vanaf het sportterrein 
van korfbalvereniging Korvesta aan de Sportstraat 6. Van dinsdag 28 tot en met 
vrijdag 31 mei a.s. vindt het evenement plaats.

Elke avond wordt er om 18.00 uur voor de 
tien kilometer gestart, terwijl de deelnemers 
aan de vijf kilometer om 18.30 uur 
vertrekken. Mensen die zich vroegtijdig willen 
inschrijven kunnen dat op 14 en 16 mei a.s. 
tussen 19.00 en 20.00 uur bij Korvesta doen. 
Deelname kost € 5,- per persoon. Begeleiders 
betalen € 1,- en mensen die één of meerdere 
dagen willen lopen, betalen € 2,50 per dag per 
persoon. Leden van de KWBN krijgen € 1,- 
korting op de inschrijvingskosten.

Mensen die niet langs willen of kunnen 
komen tijdens de voorinschrijving 
kunnen zich ook via e-mail aanmelden: 
info@stichtingavond4daagsecoevorden.
nl. Bij aanmelding via e-mail dient een 
inschrijfformulier te worden meegestuurd. Er 
kan ook een inschrijfformulier voor groepen 
worden besteld en via  

www.stichtingavond4daagsecoevorden.
nl / kan een inschrijfformulier worden 
gedownload en ingevuld worden 
teruggestuurd naar het eerdergenoemd 
e-mailadres.  Wie pas tijdens of net voor 
aanvang van de desbetreffende wandeldag 
besluit mee te doen, betaalt € 1,- extra.

De organisatie, Stichting Avond4daagse 
Coevorden, verklapt alvast dat het erg mooie 
routes zijn met traktaties onderweg. Voor 
iedereen die de finish haalt, ligt een medaille 
klaar. ‘De Avond4daagse in Coevorden is een 
sportief evenement waar we vier avonden 
wandelen, zingen en plezier maken. Samen 
met je vrienden uit de klas, sportclub of 
vereniging, maar ook je ouders, opa’s en 
oma’s mogen best mee.” Op de foto het 
bestuur van de Avond4daagse Coevorden. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Open Dag bij Gelissen Tweewielers 
in Schoonebeek 

We fietsen graag en veel en kunnen praktisch niet meer zonder fiets, het is een 
gemakkelijke en goedkope manier van vervoer en bovendien ook nog eens heel 
gezond en leuk om te doen. Gelissen Tweewielers in Schoonebeek organiseert op 11 
mei a.s. een Open Dag, mocht je fiets aan vervanging toe zijn of heb je nog geen fiets 
dan is een bezoek aan de winkel aan de Europaweg zeker de moeite waard. 

‘Tijdens de Open Dag bieden we onder 
andere de mogelijkheid om fietsen te testen’, 
vertelt Willem Gelissen, die samen met zijn 
dochters de fietsenzaak en aangrenzende 
shop runt. ‘Door gewoon even wat modellen 
te testen kom je er al snel achter wat je prettig 
vindt fietsen want dat verschilt natuurlijk van 
persoon tot persoon. Bij ons in de winkel 
vind je fietsen van onder andere Sparta, 
Batavus, Bikkel en Freebike.’ Ongeveer 
20% van de fietsers in Nederland kiest nog 
voor een ‘gewone’ fiets, de overige 80% 
fietst inmiddels elektrisch of is van plan een 
elektrische fiets te gaan kopen. De elektrische 
fietsen van tegenwoordig zien er niet alleen 
hip en modern uit, de accu’s gaan steeds 
langer mee waardoor het bereik steeds groter 
geworden is. 

‘Tijdens onze Open Dag kan men een 
nieuwe fiets aanschaffen met kortingen 
tot maar liefst 20%, onze winkel staat vol 
aanbiedingen waaronder fietsen uit collecties 
van voorgaande jaren maar ook tweedehands 
Ebikes die voor een mooie prijs weg mogen’, 
aldus Willem. ‘Een tweedehands Ebike koop 
je al vanaf vijfhonderd euro en nieuw zijn ze 
er vanaf iets meer dan tweeduizend euro.’ 

Je kunt bij Gelissen overigens ook terecht 
voor het huren van een fiets of voor 
het onderhoud van je fiets. Regelmatig 
onderhoud van je fiets zorgt ervoor dat deze 
langer meegaat en voor een Ebike geldt een 
minimum van één onderhoudsbeurt per jaar, 

afhankelijk van het aantal kilometers dat je 
erop fietst. 

Gelissen shop en cadeaushop 
De fietsenwinkel is het domein van Willem 
en Roy, de shop en cadeaushop ernaast 
worden gerund door Joyce en Manon en 
Julio. Joyce en Manon zijn de dochters van 
Willem en samen met hun vader eigenaar. 
In de shop vind je niet alleen tabakswaren, 
een kop lekkere koffie en een koek maar 
ook een warme snack, elektro artikelen 
en gsm-accessoires. Je kunt er zelfs een 
cadeaubon kopen die op het hele assortiment 
in de shop ingeleverd kan worden. En de 
cadeaushop is natuurlijk de moeite waard om 
even voor binnen te lopen en te snuisteren, 
er zijn mooie woonaccessoires, kaarsen en 
nog veel meer te vinden en ook is er een 
ruime keuze in wenskaarten. Daarnaast is 
Gelissen shop ook afgifte en ophaalpunt voor 
pakketten. ‘We zijn behalve overdag ook in 
de avonduren en in het weekend geopend en 
dat is natuurlijk ontzettend handig als je juist 
dan een cadeautje voor iemand wilt halen.’ 
Tijdens de Open Dag zijn de shop en de 
cadeaushop ook geopend. 

De Open Dag van Gelissen Tweewielers op 
zaterdag 11 mei is van 9.00 uur tot 16.00 uur, 
je bent van harte welkom! 

Gelissen Tweewielers
Europaweg 153  |  Schoonebeek 
Tel: 0524 – 53 48 18

65 jaar Wortelboer Bedden

COEVORDEN - ‘Wortelboer weet raad met slapen, al sinds 1959’, dat is de slogan 
van de jarige beddenspeciaalzaak met vestigingen in Coevorden en Emmen. Al 65 jaar 
zijn zij gespecialiseerd in de verkoop van bedden en aanverwante artikelen en dankzij 
dit feit is Wortelboer Bedden één van de oudste beddenspeciaalzaken in Zuidoost-
Drenthe.

In 1959 vestigde Henk Wortelboer zich in 
Coevorden. In eerste instantie ventte hij langs 
deuren met sokken, ondergoed en ander 
textiel en over zijn verkopen mocht hij beslist 
niet klagen. Hij begon zijn ‘handel’ vanuit een 
koffer die hij achter op zijn Jawa motorfiets 
vervoerde. Zijn motor werd na enige tijd 
ingeruild voor een Volkswagenbusje en op 
een gegeven moment werd het eerste pandje 
gehuurd aan de Sallandsestraat, waar hij ook 
al weer snel uitgroeide. Ondertussen hielp 
zijn vrouw Ida ook mee in het bloeiende 
bedrijf. 

In het begin van de jaren zestig kregen 
zij de kans om een pand te kopen aan de 
Friesestraat en zo is het huidige bedrijf 
eigenlijk ontstaan. In 1986 ging oudste zoon 
Ruud ook meewerken in de zaak en werd er 
een tweede vestiging aan de Hoofdstraat in 
Emmen geopend. Ook deze vestiging groeide 
al snel uit z’n jasje en met het vrijkomen 
van het naastgelegen pand werd de eerste 
uitbreiding een feit. De verkoopoppervlakte 
werd vier keer zo groot.

In 1998 ontstond de kans om naar de 
Nijbracht te verhuizen en zo gebeurde het 
dat Wortelboer Bedden vanuit het centrum 
vertrok naar de Nijbracht. Intussen was 
ook jongste zoon Hans in de voetsporen 
van zijn vader en broer getreden. In 1993 
nam hij de leiding over van de vestiging in 
Coevorden. ‘Voor ons is het geweldig om 
een familiebedrijf te hebben,’ vertelt Hans 
Wortelboer, ‘maar zonder onze echtgenotes 
hadden we het natuurlijk nooit gered. In 1999 
ruilde mijn vrouw Hèlen haar baan in voor 
de ‘beddenwereld’ en sindsdien runnen we 
samen het bedrijf in Coevorden terwijl mijn 
broer Ruud samen met zijn vrouw Monique 
hetzelfde doet in de vestiging in Emmen.’ 

Hij vervolgt: ‘65 jaar een bedrijf in stand 
houden, daar zijn we best wel trots op en 
we willen dan ook graag iedereen bedanken 
die in al die jaren vertrouwen in ons hebben 
gehad. Om dit 65-jarig bestaan te vieren 
hebben we dit jaar tal van aanbiedingen, voor 
elk wat wils, wij heten dan ook iedereen van 
harte welkom.’

Stedelijke Muziekvereniging Coevorden: 
muziek als uitlaatklep
“Bij ons hoef je niet heel goed te zijn, als je maar plezier hebt”

Bel een willekeurige muziekvereniging 
en het is in negen van de tien keer 
kommer en kwel. Steeds minder 
muzikanten, twijfels over de toekomst 
en een chronisch gebrek aan aanwas 
van jeugdige muzikanten. Bij Stedelijke 
Muziekvereniging Coevorden is dat ook 
wel aan de orde. Toch is de toon van 
voorzitter Gea Benting positief. ¨We zijn 
ook maar met vijftien muzikanten. Het 
plezier is er echter niet minder om¨, zegt 
ze. Over S.M.C. en muziek als uitlaatklep.

Trouw
¨Ik ben voorzitter, maar we doen het echt 
samen, hoor. Sinds ik in Coevorden woon 
- ruim twintig jaar - ben ik betrokken bij 
S.M.C. Ook onze vereniging is nog maar 
klein. We hebben zo´n vijftien leden. Dat zijn 
echter wel mensen die er altijd zijn. Trouw 
zijn. Als we maandagavond repeteren dan is 
99 procent altijd aanwezig´, zegt Gea. ´Wat je 
bij ons net als bij andere muziekverenigingen 
ziet, is dat de gemiddelde leeftijd met de jaren 
is opgelopen. Bij ons ligt dat ergens tussen 
de vijftig en vijfenvijftig jaar´ De schijnbaar 
afnemende interesse voor muziek steekt ook 
Gea. ¨Al begrijp ik het ook wel enigszins. Wij 
groeiden op met muziek, met muziekles op 
school. Dat is allemaal wegbezuiningd.¨

Kwaliteit
S.M.C. repeteert elke maandagavond in de 
Nieuwe Veste. ¨Verder doen we niet zo veel 
meer hoor. Wél treden we zo nu en dan nog 
eens op in verzorgingshuizen. We willen best 
wat vaker optreden, maar de bezetting is met 
vijftien muzikanten wat aan de lage kant. 

Bovendien willen we als we optreden ook 
kwaliteit bieden. Onze dirigent zou wel vaker 
op willen treden. Nu zien we muziek vooral 
als een perfecte uitlaatklep. Het is plezier 
maken. Het is gezellig¨, zegt Gea, die blij is 
met de twee jeugdige leden van 18 en 24 jaar. 
¨Ze blijven komen, dus ze vinden het leuk. 
Wel gaat de één standaard in de pauze naar 
huis, haha. Dat geeft niets, we weten het¨

Stimulans
Ook S.M.C. heeft geprobeerd om de jeugd te 
interesseren voor muziek en muziek maken. 
¨Onze dirigent is fanatiek in projecten op de 
scholen. Er komt echter weinig uit. De jeugd 
van nu is snel verveeld. Ook de stimulans van 
de ouders is anders dan vroeger. Of beter: 
die is er eigenlijk niet meer. We hebben wel 
eens kinderen die graag een instrument willen 
leren spelen. Je ziet echter steeds dat na een 
tijdje het nieuwtje er wel af is. Dan stoppen 
ze gewoon en gaan ze weer wat anders doen. 

Dit probleem is er overigens niet alleen bij 
muziekverenigingen hoor. Je ziet het echt 
overal¨

Toekomst
Natuurlijk denkt Benting na over de 
toekomst. ¨Dan kun je inderdaad denken 
aan een samenwerking. Aan de andere kant 
willen we ook onze eigen identiteit behouden. 
Toen ik onlangs las dat de muziekvereniging 
in Wachtum ermee zou stoppen, heb ik 
wel even contact met ze gehad. Zij gaan 

waarschijnlijk samen met Concordia in 
Schoonebeek. Het is belangrijk dat we blijven 
bestaan. Muziek is goed voor iedereen. En 
als wij er niet zijn, dan moeten mensen straks 
naar Dalen of Oosterhesselen. Dat moeten 
we natuurlijk niet willen.¨

Mensen die muziek willen maken zijn welkom 
tijdens de repetitie, elke maandagavond 
van 19.00 uur tot 21.00 uur in de Nieuwe 
Veste (tegenover de kantine) in Coevorden. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Eddie Mensink al twintig jaar de spin in het web 
achter Mega Piraten Festijn
‘Aan stoppen denk ik zeker niet, ik blijf doorgaan’

door Jan Johan ten Have
Hij hield in april 2004 in een feesttent in Lemelerveld een 
piratenfeest met live-optredens van een mooi rijtje bekende 
artiesten. Het smaakte naar meer, veel meer. Nu, twintig jaar later, 
is Eddie Mensink nog altijd de spin in het web  achter het Mega 
Piraten Festijn (MPF), inmiddels uiteraard met een groot team 
mensen en organisaties om zich heen. Het organiseren van het MPF 
doet hij nog altijd met evenveel enthousiasme en plezier als die 
eerste keer. “Die twintig jaar zijn voorbij gevlogen”, vertelt Eddie. 
Hij blikt graag even terug op de mooie en ook minder mooie tijden.

Dennie Christian, Arne Jansen, Jan 
Smit en Jannes. Het rijtje artiesten 
op de poster van het eerste Mega 
Piraten Festijn in Lemelerveld 
loog er niet om. De vierduizend 
beschikbare kaarten werden dan 
ook allemaal verkocht. Het werd 
een leerzame ervaring. “We hadden 
een parkeerterrein ingericht op 
een weiland. Daar stonden geloof 
ik drie auto’s, de rest stond door 
het hele dorp geparkeerd. Mensen 
bleken niet te willen betalen 
voor het parkeren”, haalt Eddie 
herinneringen op. “Ook een 
fietsenstalling hadden we niet, dus 
de honderden, honderden fietsen 
stonden en lagen verspreid in de 
wijde omgeving van de tent. Van 
een verkeersplan hadden we nog 
nooit gehoord en verkeersregelaars 
hadden we niet. Maar het was wel 
een groot succes.”

‘Om half tien was het bier op’
Het tweede feest volgde nog 
hetzelfde jaar. In oktober stond in 
Nieuwleusen een feesttent waar 
achtduizend man  in konden. Die 
achtduizend kaarten waren zes 
weken van tevoren uitverkocht. 
“Er stond een file tot op de A28, in 
beide richtingen. De politie belde 
met het verzoek om dit direct op 
te lossen. Onze verkeersregelaars 
waren goedbedoelende vrijwilligers 
met een hesje, die wisten zich ook 
geen raad”, vertelt de organisator. 
“Om half tien was het bier op. 
Toevallig reed er een tankwagen 
van de brouwerij in de buurt. Die is 
toen onder politiebegeleiding langs 
de file geëscorteerd.”

Etherpiraat en dj
Eddie was in zijn jeugd altijd met 
muziek bezig. Hij was etherpiraat 
en draaide als dj in discotheken 
door heel  Nederland. “Het was 
de discothekentijd, ik reisde van 
hot naar her om plaatjes te draaien. 
Het was een fantastische tijd, ik 

vond het geweldig om de mensen 
te vermaken. Aan die ervaring 
heb ik later nog heel veel gehad. 
Want je leert feilloos aanvoelen 
wat de mensen willen horen. En 
dat verschilt van regio tot regio 
behoorlijk.”

Toen Eddie het eerste MPF 
organiseerde waren tentfeesten 
nog van een heel andere orde 
als tegenwoordig: “Toen stond 
er bij de jaarlijkse kermis of het 
dorpsfeest wel een tent waar een 
bandje speelde. Nu kun je elke week 
wel ergens naar een tentfeest. Ze 
hebben de plek van de discotheek 
helemaal overgenomen.”

Een tentfeest zoals het MPF was 
nog ongekend. Het concept sloeg 
vanaf dag één aan. Ze zijn vrijwel 
altijd uitverkocht en artiesten 
komen er graag. “Elke tijd heeft 
zijn sterren. Lucas & Gea werden 
landelijk bekend met ‘Steeds Weer 
Huil Je’, de zingende melkboer 
Burdy scoorde een megahit met 
‘Met Mien Ogen Dicht’ en nu 
is het Marco Schuitmaker die 
volle zalen trekt dankzij zijn 
hit Engelbewaarder. “Al die 
succesnummers stonden en staan 
op het podium tijdens het Mega 
Piraten Festijn”, zegt Eddie. 
“Gemiddeld treden er zo’n 25 
artiesten per avond op. Ze komen 
graag omdat alles tot in de puntjes is 
georganiseerd. Boekingen doen wij 
trouwens al heel lang niet meer zelf, 
dat regelt artiestenbureau Lukassen 
Produkties voor ons en dat doet dat 
bureau uitstekend. Het is één van 
de partners waarmee wij al heel lang 
heel goed samenwerken.”

Maximaal zeven per jaar
Na de twee feesten in het eerste 
jaar, volgde een jaar met vijf Mega 
Piraten Festijnen: Borger, Balkbrug 
en Surhuisterveen kwamen erbij. 
De populariteit groeide en in 2009 

stond de teller op achttien feesten, 
waaronder Borger en Onstwedde. 
“Van Groningen tot Brabant en 
van Noord-Holland tot Limburg, 
we hielden feesten door heel 
Nederland. De organisatie was al 
behoorlijk geprofessionaliseerd, we 
verzamelden goede partners om 
ons heen. Maar toch bleek achttien 
feesten te veel voor onze relatief 
kleine organisatie. Dit was voor 
ons niet vol te houden. Daarom 
namen we een rigoureus besluit: 
we schroeven het aantal feesten 
terug naar maximaal zeven per jaar. 
“Die kunnen we probleemloos 
organiseren.”

Het is overigens niet louter 
hosanna. Ook het MPF kende 
een moeilijke tijd, toen heel veel 
bedrijven, organisaties en mensen 
het moeilijk hadden: de coronatijd. 
“Dat vond ik echt verschrikkelijk, 
vooral vanwege het open einde. Je 
had geen idee waar het heen ging 
en hoe lang het zou duren”, vertelt 
Eddie. “Nadat de eerste lockdown 
ophield, stonden we direct klaar.  
In zes weken tijd hielden we vier 
keer een Mega Piraten Festijn. En 
toen ging de hele boel opnieuw op 
slot. Nu draait het gelukkig weer als 
vanouds.”

In het jubileumjaar staat er weer 
een show met een ‘geweldige line-
up’, onder meer Snollebollekes, 
Frans Bauer, Lucas & Gea en 
Jannes. De eerste van zes vindt 
op 25 mei plaats in Borger, wat 
alweer de achttiende editie op 
die locatie is. Daarna volgens 
Oldebroek (30 augustus), Marum 
(4 oktober), Klazienaveen (19 
oktober), Maaskantje (26 oktober) 
en de knallende afsluiter in de 
GelreDome (21 december). “De 
afsluiter is geweldig, daar komen 
elk jaar zo’n 30.000 mensen op af”, 
zegt Eddie. “Ik vind het nog altijd 
fantastisch om dit te organiseren. 
Aan stoppen denk ik zeker niet, ik 
blijf doorgaan.”

Kijk voor meer informatie 
over Mega Piraten Festijn 
en kaartverkoop op www.
megapiratenfestijn.nl. Er zijn 
nog kaarten voor MPF Borger 
beschikbaar.

Volop activiteit in Dalerpeel
Van de wandelvierdaagse tot een feestweek. Er is de komende 
tijd van alles te doen in Dalerpeel. De activiteiten beginnen op 11 
mei als er een Moederdagmarkt gehouden wordt. De markt duurt 
van 11.00 uur tot 17.00 uur. Vervolgens is er op 20 mei een fiets- en 
motortoertocht. Er wordt tussen 12.30 uur en 13.30 uur gestart vanaf 
de Nassaulaan 30. Deelnemen kost 3,50 euro, basisschoolkinderen 
mogen gratis deelnemen. Opgeven is verplicht en kan via opgave.
acd@gmail.com.

Van 3 tot en met 6 juni een 
wandelvierdaagse gehouden. De 
start is op 3 juni om 17.30 uur 
vanaf opnieuw de Nassaulaan 30. 
Meedoen kost twee euro voor 
volwassenen. Basisschoolkinderen 
kunnen meedoen voor slechts een 
euro. Vervolgens wordt er van 18 
tot en met 22 juni een feestweek 
georganiseerd. De activiteiten 
vinden plaats in de feesttent aan 
de Nassaulaan. In het kader van 
de feestweek is er op 18 juni een 
zeskamp, terwijl op 19 juni er 

kinderbingo is, en er een bingo- en 
klaverjasavond voor volwassenen is. 
Op 20 juni is er een playbackshow 
in de feesttent en een dag later (21 
juni) is er eerst een kindermiddag 
en staan in de avond optredens 
van Jackfire en DJ Jeroen op het 
programma. De afsluitende dag, 
22 juni, staat eerst in het teken van 
een volleybaltoernooi. Later wordt 
er een Hollandse avond gehouden. 
Volleybalteams - van minimaal zes 
spelers - kunnen zich opgeven via 
opgave.acd@gmail.com

Festival viert 20-jarig bestaan
met Snollebollekes, Frans Bauer, 
Jannes en Mooi Wark
Ruim helft kaarten Mega Piraten 
Festijn Borger verkocht
Al meer dan de helft van de kaarten voor het Mega Piraten Festijn 
in Borger op zaterdag 25 mei is verkocht. Op het programma staan 
optredens van bekende artiesten als Snollebollekes, Frans Bauer en 
Lee Towers. Uiteraard is er ook weer de nodige Drentse inbreng van 
onder andere Jannes, Mooi Wark, Lucas & Gea en Dutch Boys. Het 
festival, dat dit jaar zijn 20-jarig bestaan viert, vindt weer plaats op 
het welbekende terrein aan de Buinerstraat.

Programma
Snollebollekes, Frans Bauer, 
Jannes, Mooi Wark, Lee Towers, 
Ancora, Frank van Etten, Dutch 
Boys, Dennie Christian, Henk 
Dissel, Henk Wijngaard, Monique 
Smit, Helemaal Hollands, Raymon 
Hermans, Justen de Wildt, 
Belinda Kinnaer, Vinzzent, Jeffrey 
Parmentier, Lucas & Gea, Boer 
Bennie, Marco de Hollander, Erik 
van Klinken en Mark’s Hazes 
Tribute. De presentatie is als 

vanouds in handen van Willie 
Oosterhuis. Daarnaast staat ook de 
Wunderbar, een kleine tent voor het 
betere après-ski werk, weer op het 
terrein.

Het terrein aan de Buinerstraat in 
Borger is geopend vanaf 18.30 uur; 
het programma duurt tot 01.00 
uur. Kaarten (vanaf 35 euro) zijn 
verkrijgbaar via  
www.megapiratenfestijn.nl.

Fair Culinair Oosterhesselen
Op 21 juni as is het 10 jaar geleden dat de 
Hesselerhof geopend is. In deze tien jaar is er veel 
gebeurd en heeft de Hesselerhof een niet meer 
weg te denken functie gekregen in Oosterhesselen 
en omstreken. Vanaf het eerste uur is er een 
Activiteiten Commissie opgericht, deze heeft tal van 
activiteiten georganiseerd en doet dat nog steeds. 
Om het tien jarig bestaan te vieren is er opnieuw 
een evenement bedacht:

Fair Culinair Oosterhesselen
Deze fair vindt plaats op 22 juni op 
het terrein naast de Hesselerhof, 
van 10:30 – 17:00 uur.

De Fair Culinair is een fair waarbij 
we ondernemers, werkzaam in 
de voedingsbranche, een podium 
willen geven om hun professie te 
tonen door middel van workshops, 
proeverijen en verkoop van 
producten. Inmiddels hebben we 
een

mooi aantal 
standhouders gevonden maar er 
kunnen altijd meer bij. 

De toegang is gratis. Wel zal er een 
verloting zijn met mooie prijzen, 
gerelateerd aan het onderwerp 
van de fair. Het geld wat hier mee 
opgehaald gaat worden is voor een 
goed doel.

Bij deze nodigen we iedereen uit om 
de datum van 22 juni alvast vrij te 
houden om aanwezig te kunnen zijn 
bij dit leuke evenement.

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Christina Roersma van Kris10 Mediation, Coaching & Beleid
Hulp met een menselijke stempel voor 
ondernemers bij veranderprocessen en 
crisissituaties

door Jan Johan ten Have
BORGER - Ze heeft bijna twintig jaar ervaring als ondernemer in de kinderopvang. 
Daarvoor is ze getraind als coach en beleidsmedewerker. Voordat ze haar eigen 
onderneming startte, werkte ze in de psychiatrie en een TBS-kliniek. En onlangs 
volgde ze een opleiding tot mediator. Al deze kennis en praktijkervaring zet Christina 
Roersma uit Borger nu in voor haar nieuwe onderneming Kris10 Mediation, Coaching 
& Beleid. Hiermee helpt zij collega-ondernemers bij onder meer veranderprocessen 
en het voorkomen en verhelpen van crisissituaties binnen hun organisatie. 

Vorig jaar raakte er een kinderopvang in de 
regio Groningen in grote problemen. De 
gemeente sloot de deuren omdat de zaken 
niet op orde waren, onder meer door een 
onvoorziene wisseling van de wacht. De 
eigenaren waren niet van plan om het bijltje 
erbij neer te gooien, maar zaten met de 
handen in het haar. Er moest op zeer korte 
termijn heel veel gebeuren om het bedrijf te 
redden, maar ze wisten niet waar te beginnen. 

Kris10 kende de organisatie uit haar netwerk, 
wierp zich op als reddende engel en ging zeer 
voortvarend aan de slag. “Het was drie weken 
lang keihard werken. Er moesten allerlei 
verplichte beleidsplannen en protocollen 
worden geschreven”, vertelt zij. Na deze drie 
weken volgde een nieuwe inspectie, waarbij 
alles voor elkaar bleek. Het bedrijf kon door.

Oog voor mensen
Kris10 kiest voor coaching en mediation met 
oog voor mensen. Zij ziet in de praktijk dat 
er hierin binnen veel organisaties nog heel 
wat te winnen valt. “De wereld verandert. 
Het is voor ondernemingen tegenwoordig 
veel lastiger om aan personeel te komen dan 
vroeger. Medewerkers hebben werkgevers 
voor het uitzoeken. Ook verandert de 
mentaliteit van mensen, de nieuwe generatie 
stelt hoge eisen aan de werkomgeving en 
arbeidsvoorwaarden en dat vinden veel 
ondernemers lastig. 

Hoe bind je jouw mensen aan je? Ga je op 
de oude voet verder of ga je hierin mee? 

Zulke lastige vragen help ik ondernemers 
beantwoorden”, vertelt Christina. 

Ook in geval van conflicten kijkt Kris10 
eerst naar de betreffende mensen. “In enkele 
decennia als ondernemer en in de zorg heb ik 
ervaren dat je  in conflictsituaties de oorzaak 
veel vaker moet zoeken in de communicatie 
en het gevoel van mensen dan in de inhoud. 
Mensen voelen zich ondergewaardeerd, 
missen erkenning”, vertelt Christina. “Ik zie 
vaak dat de leidinggevenden en werkgevers 
hierin tekortschieten omdat zij heel veel 
ballen tegelijk in de lucht moeten houden. 
Dan schiet het oog voor medewerkers 
er wel eens bij in, terwijl dat toch het 
belangrijkste kapitaal van elke organisatie 
is. Daarom zijn wij ook in te schakelen als 
vertrouwenspersoon.”

Diensten van Kris10
Bij coaching kijkt Kris10 naar de persoonlijke 
hulpvraag en coachingsbehoeften van 
mensen. De mogelijkheden en kracht van de 
persoon zelf vormen het uitgangspunt  bij het 
vaststellen van coachingsdoelen. 

Bij mediation zet Kristien zich in voor de 
aanpak van conflicten en geschikten in 
zowel zakelijke omgevingen als persoonlijke 
relaties. "Elk conflict is uniek, daarom is 
onze mediation maatwerk", licht Christina 
toe. "Onze uitgangspunten zijn open 
communicatie, begrip en respect om te 
komen tot consensus, tot een bevredigende 
en duurzame oplossing.”

Christina Roersma is coach, mediator en beleidsmedewerker van Kris10 (Foto: Jan Johan ten Have)

Van Heutzpark wordt weer 18 holes 
golfbaan

Het Van Heutzpark in Coevorden wordt op zondag 2 juni weer omgetoverd tot een 
18 holes golfpark. Daders: Lionsclub Coevorden - Dalen. Zij organiseren er dan voor 
de veertiende keer het country golftoernooi voor een goed doel. ¨Vorig jaar leverde dit 
een bedrag van 2750 euro op voor De Volharding. Zij bestonden toen honderd jaar 
en hebben het geld besteed aan de aanschaf van instrumenten voor de jeugd¨, zegt 
president Sarto van Rijswick. 

´We serve¨
¨Deelnemers spelen 18 holes en kunnen na 
afloop genieten van een hapje en een drankje. 
Het golftoernooi is ondertussen een traditie 
geworden. We organiseren het nu voor de 
veertiende keer en dat met veel plezier.¨ 
Lions Coevorden - Dalen komt twee keer per 
maand samen, steevast in ´hoofdkwartier´ 
´t Oelnbret in Dalen. Daar worden actuele 
zaken en projecten besproken. ¨Ons motto is 
we serve. Wij willen mensen en organisaties 
die het echt nodig hebben materiële en 
immateriële ondersteuning bieden. Om die 
reden organiseren we verschillende

activiteiten en op zondag 2 juni dus het 
veertiende golftoernooi.¨

Stamppotrally
Een andere bekend evenement van Lions is 
de Stamppotrally. Die zal dit jaar plaatsvinden 
op zondag 3 november. ¨De deelnemende 
equipes rijden dan weer de mooiste routes. 
Oldtimers, cabrio's, sportwagens maar ook 
gewone auto's kunnen meedoen waarbij er 
een prijs is voor de mooiste equipe.¨ Aan de 
rally in 2023 namen liefst 44 equipes deel. 
De opbrengst (4000 euro) ging naar het Rudi 
Zwols Fonds in Dalen. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Inwoners van Gemeente Coevorden 
kunnen teller worden bij de Europese 
Parlementsverkiezingen
Op donderdag 6 juni a.s. vinden de verkiezingen voor het Europees Parlement plaats, 
verkiezingen die slechts eens in de 5 jaar voorkomt. De Gemeente Coevorden is nog 
op zoek naar tellers voor verschillende stembureaus. Dit betreft een shift van 20:45 tot 
alle stemmen zijn geteld.

Beschikbare locaties:
1. Drostengroep Scouting Coevorden – 
 Ballastweg 52  Coevorden
2. Drostenhal Coevorden – van 
 Pallandtlaan 1  Coevorden
3. Dorpshuis De Hesselerhof Oosterhesselen  
 Beatrixlaan 23
4. Het Pluspunt Gees – Dorpsstraat 83 
 Gees

5. De Tiphof Geesbrug – Lindenlaan 2   
 Geesbrug
6. Dorpshuis Schoonoord – Kerklaan 9   
 Schoonoord (3)
7. Bistro Tante Sweel – Hoofdstraat 15   
 Zweeloo/Aalden (2)
 
Aanmelden of meer informatie lezen? Neem 
dan een kijkje op coevorden.nl/aanmelden-
als-stembureaulid.

Bus moet jongerenontmoetingsplek in de 
gemeente Coevorden worden

Een rondrijdende bus is niet zo raar, ook niet als het om een bus gaat die iets wil 
promoten of iets anders wil bereiken, zoals een politieke partij die op pad gaat, maar 
een bus die een ontmoetingsplek voor jongeren moet worden is niet iets alledaags. 
Tóch is het in de gemeente Coevorden ingevoerd en wel door het jongerenwerk van 
Maatschappelijk Werk Coevorden.

Patrick Ridderbos is er jongerenwerker en 
sprak van een prachtig initiatief. “Het idee 
is ontstaan vanuit de vraag van jongeren. Ze 
willen elkaar graag ontmoeten en hiervoor 
hebben we een mobiele ontmoetingsplek 
gecreëerd. Daarnaast wil het jongerenwerk 
zichtbaar zijn in de dorpen van de gemeente 
Coevorden. Domesta heeft de bussen 
inmiddels vernieuwd en vind dit idee zó leuk 
dat we een oude bus geschonken hebben 
gekregen.”

Jongerenwerk van Maatschappelijk Werk 
Coevorden is ook met jeugdsozen bezig, 
maar op die manier duurt het langer veel 
jongeren te bereiken en bij elkaar te kunnen 
brengen.

Op maandag 22 april jl. was de feestelijke 
overdracht waarop ongeveer twintig jongeren 
afkwamen. Ze dachten allen mee aan de 
inrichting van de bus zodat democratisch tot 
het definitief kan worden gekomen. “Het 
ombouwen van de bus gaat nog even duren 
en we werken hierin samen met diverse 
partijen, echter kunnen we altijd hulp van 
jongeren gebruiken. Neem dan gerust contact 
op via: 06 – 33 31 98 11.”

De bus is wekelijks in de regio te vinden. Ook 
is men wekelijks bij de middelbare scholen 
Nieuwe Veste en het Esdal College te vinden 
waar jongeren kunnen ‘chillen’ in de bus. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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CSVC organiseert eerste Oranjefeest 
Coevorden

Bij CSVC zitten ze nooit stil. Behalve dat de accommodatie steeds fraaier wordt, 
worden er ook steeds weer nieuwe activiteiten ontwikkeld. Mooi voorbeeld is wel het 
Oranjefeest Coevorden, op zaterdag 15 juni. ¨We hopen op duizend bezoekers¨, zegt 
CSVC-voorzitter Thomas Tent.

Nederlandstalige muziek
¨We organiseren dit voor de eerste keer, 
maar het is wel de bedoeling om dit jaarlijks 
te doen. Veel zal afhangen van de publieke 
belangstelling, maar we hebben er vertrouwen 
in dat we straks een volle tent hebben¨, zegt 
Tent. Het Oranjefeest Coevorden - in een 
grote tent op sportpark Klinkenvlier - staat 
bol van de Nederlandstalige muziek. Het 
publiek kan optredens verwachten van 
Ancora, Rene Karst, Henk Dissel, Harm 
Wolters, Raymond Hermans, Erik van 
Klinken, Belinda Kinnaer en Petra. De 
presentatie van de avond is in de vertrouwde 
handen van Willy Oosterhuis. Oranjefeest 
Coevorden begint op 15 juni om 20.00 uur. 
Tickets kosten 23,50 euro en zijn te bestellen 

via een link op de website van CSVC. In 
de kantine van de oranjehemden zijn ook 
kaarten te koop.

Accommodatie
¨Het is een beetje een gok, maar we 
vertrouwen er op dat heel veel mensen de 
weg naar de feesttent straks weten te vinden. 
Bovendien worden we ook nu weer gesteund 
door onze sponsoren¨, zegt Tent, die 
tevreden ziet dat ook de accommodatie van 
de club steeds mooier wordt. ¨Zo hebben we 
een betere plek voor fietsen gerealiseerd en 
is een mooie poort bij de ingang aangelegd. 
Heel mooie ontwikkelingen¨, zegt Tent. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

De Boeren-Burgers en Buitenfair  
“In ’t Gras” te Valthe zal dit jaar voor de 
28e keer plaatsvinden en wel op  
zondag 26 mei (zondag na Pinksteren) 
van 10.00 tot 17.00 uur
De fair zal net als voorgaande jaren worden gehouden aan de rand van het mooie 
en landelijk gelegen Valthe, tussen de oude boerderijen in het oudste en mooiste 
gedeelte van Valthe.

Op deze bijzondere manifestatie kunt u 
snuffelen langs ongeveer 100 kramen met o.a. 
veel antiek, curiosa, keramiek, sieraden, kunst, 
glaswerk, tuincreaties, decoraties voor huis en 
tuin, beelden, handgeweven kleding, Engels 
cake en thee, Thais aardewerk, Oosterse 
cadeauartikelen, beeldhouw schrijnwerk, 
viltproducten, droogbloemstukken, 
schilderijen, kleiartikelen, glas in lood, 
bloemen, planten etc. etc.

Ook kunt u snuiven aan bloemen en planten 
of bloeiende bomen. Lekker smullen 
van versgebakken Drentse kniepertjes, 
honingheerlijkheden, aardbeien met slagroom 
of genieten van allerlei hapjes en drankjes. 
Tevens kunt u genieten van de kleurrijke 
fantasievolle wereld van de verschillende 
kunstschilders. Verder tonen vele anderen 
hun kunst en kunsten,

Tijdens deze Boeren-Burgers en Buitenfair 
kunt u kijken en luisteren naar muzikale 
optredens van Marco Warta en even uitrusten 
op ons terras. Als straatartiest hebben 
we de zingende en spelende cowboy Ben 
the Banjoman samen met zijn opvallende 
paard zorgt hij voor een gezellig sfeer en 
de nodige hilariteit. Ook aanwezig zijn dit 
jaar de contactclowns “Daantje, Coosje en 
hobbyfotografe Sjoet.

De kinderen kunnen gratis schminken, 
grabbelen in de grabbelton. Kinderen vanaf 
6 jaar kunnen in de pagodetent onder 
begeleiding zelf een schilderij maken! Ook is 
er een ballonnenclown.
 
Kom zondag 26 mei tussen 10.00 en 17.00 
naar Valthe en breng eens een bezoek aan 
deze fair, het is beslist de moeite waard! 
Entree  € 3,- kontant(geen pin) en voor de 
kinderen tot en met 12 jaar is het gratis.

Buursema Bouw in Erm bestaat vijftig 
jaar en houdt open dag

Buursema Bouw in Erm bestaat vijftig jaar. In dat kader worden er dit jaar 
verschillende activiteiten georganiseerd. Bij de opening van de festiviteiten was 
Hans Kazan al te gast. Bovendien werd bij de aftrap van het jubileumjaar de Anne 
Buursema Foundation gelanceerd.  Op zaterdag 1 juni is er een open dag. ¨We zetten 
de deuren open voor belangstellenden en laten zien wat we hier doen en wat we 
kunnen¨, zegt directeur Erik Buursema.

Open dag op 1 juni
Buursema Bouw werd op 1 maart 1974 
opgericht toen Anne Buursema - de vader 
van Erik - een aannemingsbedrijf in Erm 
overnam. Er werkten destijds vier mensen bij 
het bedrijf. Vijftig jaar later is Erik directeur 
en werken er rond de tweehonderd mensen 
bij de onderneming. Ondertussen werd in het 
jubileumjaar de Anne Buursema Foundation 
opgericht. ¨We willen ons inzetten voor 
bestrijden van armoede in de breedste zin 
van het woord¨ De nieuwe foundation 
kwam meteen in actie en doneerde de 
Voedselbanken Zuidoost Drenthe, Zuidwest 
Drenthe, Groningen en Hardenberg-Ommen 

elk een cheque van vijfduizend euro. Behalve 
de open dag op zaterdag 1 juni is er eind 
september nog een dag voor het personeel 
van het bedrijf. ¨Zonder onze medewerkers, 
de klanten en natuurlijk de steun van de 
familie was dit allemaal niet mogelijk geweest. 
Het gaat goed en we kunnen de toekomst 
positief tegemoet zien.¨

Buursema Bouw is gevestigd aan de 
Oosterlangen 10 in Erm. Telefoon: 
0591-361 308. Zie ook de website www.
buursemabouw.nl. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)
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Open dag Uitvaartcentrum UGNA in 
Coevorden
UGNA Uitvaartverzorging houdt op zaterdag 11 mei (10.00-16.00 uur) een open dag 
van het gerenoveerde uitvaartcentrum aan de Ballastweg 2 in Coevorden. Behalve 
kennismaken met het geheel gerenoveerde uitvaartcentrum kunnen belangstellenden 
eveneens in gesprek met de ervaren uitvaartverzorgers, chauffeurs en andere 
medewerkers van UGNA. Het uitvaartcentrum is volledig vernieuwd.

Tijdens de open dag kan de nieuwe 
ontvangsthal en aula bekeken worden en 
wordt ook de geavanceerde audiovisuele 
installatie met groot scherm getoond. “We 
hebben een ruimte gecreëerd die niet alleen 
modern en functioneel is, maar die ook 
die warme en uitnodigende plek blijft voor 

mensen om afscheid te nemen van hun 
dierbaren”, zegt UGNA directeur Alof 
Boxem. ¨Het resultaat van de renovatie heeft 
geleid tot een omgeving die zowel troost 
als sfeer biedt en die respect toont voor de 
diversiteit aan wensen en tradities.”

Geslaagde Tworby Testdag bij Luvro 
Tweewielers in Coevorden
Nadat er eerder al een E-bike testdag 
plaats had gevonden bij Luvro 
Tweewielers in Coevorden, werd er 
onlangs ook een Tworby Testdag 
gehouden. Tijdens de geslaagde testdag 
konden belangstellende vrijblijvend 
kennismaken met de unieke Tworby 
ombouwmodule. Die module maakt het 
mogelijk om van vrijwel elke tweewieler 
een stabiele driewieler te maken.

Het aantal fietsongevallen, en zeker de 
eenzijdige ongelukken, neemt fors toe. Met 
name tijdens het op- en afstappen gebeuren 
vaker ongelukken. ¨Daarom kiezen steeds 
meer mensen ervoor om de bestaande 
fiets om te laten bouwen tot een zeer 
stabiele driewieler. Mensen kunnen zo hun 
eigen vertrouwde fiets houden maar veel 
veiliger op pad gaan. Het is daarnaast een 
prima mogelijkheid voor mensen om toch 
zelfstandig in beweging te blijven. “Tijdens de 
testdag waren twee demo fietsen beschikbaar. 
Mensen konden een proefrit maken en zich 
bij laten praten door professionals. Mensen 

die de open dag gemist hebben, kunnen altijd 
een afspraak maken bij Luvro Tweewielers 
om de mogelijkheden te bespreken voor het 
ombouwen van de fiets.

Luvro Tweewielers is gevestigd aan de 
Bentheimerstraat 15 in Coevorden. Telefoon: 
0524-52 22 93. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Voetbalvereniging VIOS uit 
Oosterhesselen organiseert 7x7-toernooi
Voetballen met 
zeventallen is de 
laatste jaren erg 
populair geworden 
en daarom zijn bij 
veel verenigingen al 
zogenaamde ‘7x7-
teams’ actief: de 
vroegere ‘veteranen’ 
of een team bestaande 
uit spelers die het wat 
rustiger aan willen 
doen en spelers die 
de tijd niet hebben 
om op zondag te 
voetballen. Ook in 
Oosterhesselen is er 
zo’n team, namelijk 
bij voetbalvereniging 
VIOS. Elk jaar vindt er 
zelfs een toernooi voor 
teams bestaande uit 
zeven personen plaats. 
Dit jaar is dat op 
zaterdag 25 mei a.s. als 
er van 10.00 tot 16.00 
uur om de eindzege 
wordt gestreden.

Het belooft volgens 
Toon Loof (foto) van 
het organiserend comité een mooie dag te 
worden, want naast het sportieve gedeelte 
is er ook plaats voor randactiviteiten. Zo is 
er voor muziek gezorgd, vindt er na afloop 
een gezellige barbecue plaats en kan er iets 
worden gedronken. “Het wordt weer gezellig, 
want dat is altijd zo. We organiseren het nu 
voor de tiende keer, dus het is best wel een 
speciale editie.”

Loof zorgt er samen met de andere 
organisatieleden voor dat de dag zonder 

problemen zal verlopen en heeft dan een 
erg druk dagje voor de boeg, want trekt de 
kicksen zelf ook aan. “Zelf doe ik elk jaar 
samen met mijn kameraden mee. Het is 
ons echter helaas nog nooit gelukt om het 
toernooi te winnen, maar het is natuurlijk 
wél heel gezellig. Ook dit jaar hoop ik weer 
op een aantal leuke tegenstanders, en wie 
weet gaat de cup nu eindelijk een keer naar 
JIEN (naam kameradengroep).” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)
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Eext kijkt uit naar 93e editie Concours 
Hippique

Tijdens Concours Hippique Eext 2024 komen cultuur, paardensport en ontmoeting 
weer op een bijzondere manier samen. Ieder jaar rondom Pinksteren verandert Eext 
in een bruisend paardensportdorp. Met als spectaculaire afsluiter van het concours; de 
grote prijs op Pinkstermaandag.

Dressuur en show
Het Nationaal Concours Hippique begint 
dit jaar op vrijdag 17 mei. Deze dag staat in 
het teken van de dressuur. ’s Ochtends gaan 
de Z-rubrieken van start. Daarna is het de 
beurt aan de subtoppers. Op vrijdagavond 
vindt de officiële opening van het 93ste 
Nationaal Concours Hippique Eext 2024 
plaats. Na een dag vol subtop dressuur wordt 
het publiek getrakteerd op betoverende 
küren op muziek tijdens zonsondergang. 
Deze indrukwekkende vertoningen worden 
afgewisseld met spectaculaire shows uit 
diverse disciplines binnen de hippische sport. 
De presentatie van deze avond is in handen 
van Arvin Mulder. De aanvangstijd is 19.30 
uur en de toegang is gratis. 

Springen
Zaterdag 18 mei komen de springers aan 

bod. De klasses 1.10 t/m 1.35 meter worden 
verreden. Zondag 19 mei staat wederom 
in het teken van de springsport. De klasses 
0.80 t/m 1.10 meter paarden zijn dan aan de 
beurt. Ook worden de ponyklasses deze dag 
verreden.

Pinkstermaandag
De slotdag van het concours; 
Pinkstermaandag is het meest afwisselend 
en aantrekkelijk voor het publiek. De klasses 
1.20 t/m 1.40 meter paarden verschijnen 
in de piste. De grote prijs van het 1.40 
meter is maarliefst €750,-! De enveloppe 
met €750,- ligt klaar voor de snelste in de 
barrage. Tussendoor komen de tuigpaarden 
en Hackneys in piste. Het concours wordt 
afgesloten met een gezellige Afterparty in de 
tent met DJ Sebas. Iedereen is welkom van 
17.30 tot 21.30 uur, de entree is gratis.

Foto: Maurice Vos

Korfbalvereniging Korvesta uit 
Coevorden zet in op jeugd

In Coevorden wordt al bijna vijftig jaar aan korfbal gedaan; in 1976 werd de Coevorder 
Korfbalclub door Heeres Raue onder de noemer van Germanicus opgericht. Vier jaar 
later werd de naam veranderd in Korvesta: een naam met een betekenis, want ‘Kor’ 
van ‘Korfbal’, en ‘vesta’ van ‘Vesta’, de Godin van Huiselijkheid. Sinds 1980 is het een 
zelfstandige vereniging met een stijgend aantal leden.

Het aantal jeugdleden stijgt ook en dus zit de 
vereniging al enkele jaren in de lift. Het stemt 
voorzitter Theo Blauw dan ook tevreden en 
dus zetten ze bij Korvesta op de jeugd in. 
“We kijken als club met vertrouwen naar de 
toekomst, omdat we nog steeds constateren 
dat korfbal in Coevorden steeds meer gaat 
leven en men Korvesta weet te vinden als 
prachtige sportclub. Wie de jeugd heeft, heeft 
de toekomst geldt duidelijk bij Korvesta.”

Stilstaan is er dan ook zeker niet bij en dat 
kan ook niet, want er zit een verbouwing 
aan te komen en wel deze zomer. Zo komt 
er een mindervalidentoilet bij de kantine en 
wordt met een verduurzamingsslag gestart. In 
2019 zat het even tegen toen het aantal leden 

drastisch omlaag ging. Er werd toen voor een 
doorstart gekozen en sindsdien is de stijgende 
lijn ingezet.

Mooie momenten waren er genoeg. Blauw 
kan ze zich nog goed herinneren. “Het 
kampioenschap van de 4e klasse was prachtig, 
maar ook de verhuizing naar sportpark ‘De 
Pampert’ waar de club een geprivatiseerde 
sportaccommodatie heeft gebouwd. Ook 
waren er mooie momenten bij het 25- en 
veertigjarig jubileum.

Op de foto het bestuur met v.l.n.r. Theo 
Blauw, Ilona Elzinga, Lammie Boertien en 
Arie Driehuizen. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)
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